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ACTA DEL PLE DE L’AJUNTAMENT

Acta núm.: 5/2017
Caràcter:  Ordinari
Data: 25 de maig de 2017
Hora que comença:  19:00 hores
Hora que acaba:   24:20 hores
Lloc: Sala de Plens de l'Ajuntament

PRESIDEIX

Annabel  Moreno Nogué, alcaldessa de la corporació 

REGIDORS ASSISTENTS

Primer tinent d’alcalde: Ramon M. Vinyes Vilà 
Segon tinent d’alcalde: Josep Manel Nogueras Iglesias 
Tercera tinent d’alcalde: Isabel Roig Casas 
Quart tinent d’alcalde: Joaquim Mas Ferré 
Cinquè tinent d’alcalde: Jordi Muñiz Palmero
Laia Martín Romano
Carles Sala Parra 
Estanislau Fors Garcia, 
Xavier Masgrau González
Susanna Mir Julià, 
Soraya Real Iglesias 
Joan Miquel Llodrà Nogueras
Viviana Pérez Clausen
David Caldeira Bacardit  (abandona la sessió, quan són les 23:30 hores)
Gerard Termes Serra 
Belén Quintero Aragon (abandona la sessió, quan són les 23:10 hores)

ACTUA COM A SECRETARIA

Amparo Martín Muyo, secretaria de la corporació.

I hi assisteix la interventora, Sra. Mònica González Serra (aquesta abandona la sessió, quan són 
les 21:45h)

ORDRE DEL DIA

1. Aprovació de l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia 27 d’abril de 2017.
2. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia.
3. Donar compte de l’informe de morositat i càlcul periodemig d’acord al RD 635/2014 del 1r. 
trimestre de 2017.
4. Donar compte de l’informe de morositat de Ràdio Arenys del 1r. trimestre de 2017.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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5. Donar compte de l’informe sobre l’estat d’execució del pressupost corresponent al 1r. 
trimestre de l’exercici 2017.
6. Donar compte de l’informe sobre l’avaluació del compliment dels objectius d’estabilitat 
pressupostària de la Llei orgànica 2/2012 del 1r. trimestre de 2017.
7. Donar compte dels informes de resolució de discrepàncies.
8. Delegació a la Junta de Govern Local per recuperar d’ofici una porció del domini públic.
9. Aprovació inicial modificació de crèdit 8/2017, sota la modalitat de crèdit extraordinari i 
modificació de les bases d’execució del pressupost.
10. Aprovació inicial modificació puntual POUM correcció d’errades i disfuncions.
11. Modificació dels membres del Consell Municipal de la Gent Gran.
12. Donar compte dels Decrets d’Alcaldia del núm. 682 al 822 /2017.
13. Donar compte dels acords adoptats per la Junta de Govern Local.
14. Moció Presenta pel grup municipal de Junts per Arenys relativa a dur a terme via consulta 
vinculant i popular sobre la nova ubicació de la biblioteca municipal.
15. Moció presentada pel grup municipal de Junts per Arenys relativa a sol·licitar zona 
d’actuació urgent als boscos del Maresme.
16. Moció presentada pel grup municipal de Junts per Arenys relativa a sol·licitar una zona 
d’esbarjo per gossos a la platja.
17. Moció presentada pels grups municipals d’ERC, CUP, ICV i CIU relativa a l’adhesió al pacte 
nacional pel referèndum.
18. Moció presentada pels grups municipals d’ERC, PSC, ICV i CIU relativa a la reinversió del 
superàvit a l’Administració Local per a la millora dels serveis públics i l’execució d’inversions 
prioritàries.
19. Urgències.
20. Precs i preguntes

DESENVOLUPAMENT DE LA SESSIÓ

L’alcaldessa, Sra.  Annabel Moreno,  obre la sessió.

1. APROVACIÓ D’ESBORRANY DE L’ACTA DE LA SESSIÓ CELEBRADA EL 
DIA 27 D’ABRIL DE 2017

Se sotmet a aprovació l’esborrany de l’acta de la sessió celebrada el dia  27 d’abril de 2017, 
distribuïda als assistents juntament amb la convocatòria, que és aprovada, per unanimitat, sense 
cap esmena.

2. DONAR COMPTE DELS DECRETS D’ALCALDIA.

L’alcaldessa dóna compte d’aquest decret:

De conformitat amb el que preveu la legalitat vigent, dono compte al Ple de l’Ajuntament dels 
següents decrets d’Alcaldia:

2.1 Decret 2017/690, de data 21 d’abril de 2017, el qual es transcriu a continuació:
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“ Fets

Atès que està previst que el proper dia 27 de maig de 2017, a les 12,00 hores, se celebri el 
matrimoni civil a l’edifici del Calisay d’aquest Ajuntament i atès que els contraents han 
manifestat la seva voluntat de què pugui celebrar aquest matrimoni el regidor d’aquest 
Ajuntament senyor Estanislau Fors Garcia.

Atès que l’article 51.1 del Codi civil estableix la competència per a autoritzar el matrimoni, 
entre d’altres, de l’alcalde del municipi a on aquest se celebri o del regidor en qui aquest 
delegui.

Vist el Decret d’Alcaldia de data 7 d’abril de 2016 de nomenament de regidors delegats i 
delegació de competències.

Atès que el dit Decret no ha delegat en cap regidor la competència per a la celebració del 
matrimoni civil i donat que és interès municipal poder donar resposta i satisfacció a l’interès 
manifestat pels contraents.

Fonaments de drets

Atès que l’art. 21.3 de la Llei 7/ 1985 estableix que l’alcalde pot delegar l’exercici de les seves
atribucions i a la seva vegada, l’art. 23.4 del mateix text legal que l’alcalde pot delegar l’exercici
de les seves atribucions en els membres de la Junta de Govern Local i, on aquesta no existeixi,
en els tinents d’alcalde, sense perjudici de les delegacions especials que, per a comeses 
especifiques, pugui realitzar en favor de qualsevol dels regidors, malgrat no pertanyessin a la 
Junta.

Vist allò que disposa l’article 53.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 8 d’abril, pel qual s’aprova el
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, respecte de la potestat de 
l’alcalde per a delegar l’exercici de les seves atribucions.

Vist allò que disposa l’art. 43 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova
el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals respecte de les 
delegacions de l’alcalde en regidors, en relació amb el que disposa l’art. 120 del mateix text 
legal.

És per la qual cosa que en ús de les facultats conferides legalment que

Resolc:

1r.- Delegar en el regidor d’aquest Ajuntament, el senyor Estanislau Fors Garcia la 
competència que atorga l’art. 51.1 del Codi civil a l’alcalde per autoritzar els matrimonis civils 
que se celebrin en aquest terme municipal a fi efectes de celebrar, únicament i exclusiva, el 
matrimoni civil entre els contraents Xavier Tort-Martorell Aran, amb D.N.I. núm. 47912088Y
i Covadonga Passarell Fontan, amb D.N.I. núm. 45828562G el dia 27 de maig de 2017, a les 
12,00 hores.

2n.- Posar de manifest que aquesta delegació s’haurà d’exercir en els termes i dins els límits
de la pròpia delegació, no essent susceptible d’esser delegada pel seu titular en qualsevol altre

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

21
/0

6/
20

17
S

ec
re

ta
ri

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
22

/0
6/

20
17

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001


4

òrgan o regidor/a d’aquest Ajuntament.

3r.- Notificar el present Decret al regidor afectat, entenent que dita competència delegada 
quedarà acceptada de forma tàcita si en el termini de tres dies hàbils des de la notificació de 
l’acord no es fa manifestació expressa davant l’òrgan delegant de què no accepta la delegació.

4t.- Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i fer-ho públic a la
pàgina web municipal.

5è.- Donar compte del present acord al Ple en la propera sessió que se celebri.”

2. 2 Decret 2017/794,  de 10 de maig , el qual es transcriu a continuació:

“Fets

Atès que està previst que el proper dia 23 de juny de 2017, a les 14,30 hores, se celebri el 
matrimoni civil a la sala de reunions d’alcaldia (Sala Rodona) d’aquest Ajuntament i atès que els
contraents han manifestat la seva voluntat de què pugui celebrar aquest matrimoni la regidora
d’aquest Ajuntament senyora Susanna Mir Julia.

Atès que l’article 51.1 del Codi civil estableix la competència per a autoritzar el matrimoni, 
entre d’altres, de l’alcalde del municipi a on aquest se celebri o del regidor en qui aquest 
delegui.

Vist el Decret d’Alcaldia de data 7 d’abril de 2016 de nomenament de regidors delegats i 
delegació de competències.

Atès que el dit Decret no ha delegat en cap regidor la competència per a la celebració del 
matrimoni civil i donat que és interès municipal poder donar resposta i satisfacció a l’interès 
manifestat pels contraents.

Fonaments de drets

Atès que l’art. 21.3 de la Llei 7/ 1985 estableix que l’alcalde pot delegar l’exercici de les seves 
atribucions i a la seva vegada, l’art. 23.4 del mateix text legal que l’alcalde pot delegar l’exercici
de les seves atribucions en els membres de la Junta de Govern Local i, on aquesta no existeixi,
en els tinents d’alcalde, sense perjudici de les delegacions especials que, per a comeses 
especifiques, pugui realitzar en favor de qualsevol dels regidors, malgrat no pertanyessin a la 
Junta.

Vist allò que disposa l’article 53.3 del Decret legislatiu 2/2003, de 8 d’abril, pel qual s’aprova el
Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, respecte de la potestat de 
l’alcalde per a delegar l’exercici de les seves atribucions.

Vist allò que disposa l’art. 43 del Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre, pel qual s’aprova
el Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals respecte de les 
delegacions de l’alcalde en regidors, en relació amb el que disposa l’art. 120 del mateix text 
legal.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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És per la qual cosa que en ús de les facultats conferides legalment que

Resolc:

1r.- Delegar en la regidora d’aquest Ajuntament, la senyora Susanna Mir Julia la competència
que atorga l’art. 51.1 del Codi civil a l’alcalde per autoritzar els matrimonis civils que se 
celebrin en aquest terme municipal a fi efectes de celebrar, únicament i exclusiva, el matrimoni
civil entre els contraents Marc Puig Roca, amb DNI núm. 77617550W i Maria Hereu 
Degollada, amb DNI núm. 38877102H, el dia 23 de juny de 2017, a les 14,30 hores.

2n.- Posar de manifest que aquesta delegació s’haurà d’exercir en els termes i dins els límits
de la pròpia delegació, no essent susceptible d’esser delegada pel seu titular en qualsevol altre
òrgan o regidor/a d’aquest Ajuntament.

3r.- Notificar el present Decret a la regidora afectada, entenent que dita competència 
delegada quedarà acceptada de forma tàcita si en el termini de tres dies hàbils des de la 
notificació de l’acord no es fa manifestació expressa davant l’òrgan delegant de què no accepta
la delegació.

4t.- Publicar el present acord al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona i fer-ho públic a la
pàgina web municipal.

5è.- Donar compte del present acord al Ple en la propera sessió que se celebri.”

Van restar assabentats.

3. DONAR COMPTE DE L’INFORME DE MOROSITAT I CÀLCUL PERIODEMIG 
D’ACORD AL RD 635/2014 DEL 1R. TRIMESTRE DE 2017.

El Sr. Ramon Vinyes,  dóna compte d’aquest informe:

ANTECEDENTS

Apartat primer- Informe Trimestral de Morositat

PRIMER- El que es disposa en el següent informe, és d’aplicació a tots els pagaments efectuats 
com a contraprestació en les operacions comercials entre empreses i l’Ajuntament d’Arenys 
de Mar.

SEGON- S’acompanya l’annex 1 (pagaments realitzats en el trimestre) i l’annex 2 (factures 
pendents de pagament a final del trimestre), d’acord el compliment dels terminis previstos en 
la Llei 15/2010, de 5 de juliol, que inclou el nombre de pagaments i imports totals dels 
pagaments realitzats dins i fora termini legal.

TERCER- Sense perjudici de la seva possible presentació i debat en el Ple de l’Ajuntament, 
aquest informe s’ha de remetre als òrgans competents del Ministeri d’ Hisenda i 
Administracions Públiques.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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QUART- L’àmbit objectiu són les operacions comercials, així doncs queden fora de l’àmbit de 
la Llei les operacions que no estan basades en una relació comercial, tal com les que són com a 
conseqüència de la relació estatuària i de personal, el destinatari ha se ser una empresa i en 
conseqüència queden excloses les relacions que es produeixen entre diferents entitats del 
sector públic.
Per tant s’inclouran aquelles operacions corresponents a despeses corrents en béns, serveis i 
inversions.

Apartat segon- Període Mig de Pagament

Així mateix aquesta tresoreria inclou en aquest informe un apartat segon en el qual s’informa 
sobre compliment de la normativa vigent sobre el període mig de pagament a proveïdors 
d’acord amb el Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, pel que es desenvolupa la metodologia 
de càlcul del període mig de pagament a proveïdors de les Administracions Públiques i les 
condicions i el procediment de retenció de recursos dels règims de finançament previstos a la 
Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril , d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera.

LESGISLACIÓ APLICABLE

Apartat primer- relatiu a mesures de lluita contra la morositat. 

Article 4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en els operacions comercials, modificat per l’article 33 de la Llei 11/2013, 
de 26 de juliol, de mesures de suport a l’emprenedor i d’estímul de creixement i de creació de 
llocs de treball.

Llei 15/2010, de 5 de juliol , de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual 
s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials. Els seu article 
3 modifica la Llei 30/2007, de 30 de octubre, de contractes de Sector Públic.

Apartat 4 article 216 de Real Decret Legislatiu 3/2011, Text Refós de la Llei de Contractes del 
Sector Públic, que ha estat modificat per la disposició final primera de la Llei 13/2014, de 14 de 
juliol, de transformació per el finançament del pagaments a proveïdors.

RDL 4/2013, de 22 de febrer, de mesures de recolzament al emprenedor i d’estímul del 
creixement i de la creació de lloc de treball. La seva Disposició Final sisena, que modifica 
l’apartat 4 de l’article 216 del Text Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic, aprovat 
pel RDL 3/2011, de 14 de novembre.

Apartat segon- relatiu a període mig de pagament

El capítol II del Reial Decret 635/2014, de 25 de juliol, desenvolupa la metodologia de càlcul del 
període mig de pagament a proveïdors de les Administracions Públiques Les Corporacions 
locals remetran al Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques i publicaran periòdicament 
en el seu portal web, seguin els criteris homogenis que permetin garantir l’accessibilitat i 
transparència , d’acord el previst en l’Ordre HAP/2015/2012, d’1 d’octubre, la informació 
relativa al seu període mig de pagament a proveïdors referit al trimestre anterior.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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CONCLUSIONS

Indicadors apartat PRIMER

Primer. Període mig de Pagament (PMP) és l’indicador de dies de mitjana que s’ha tardat a 
realitzar els pagaments (annex I). Des de la data de registre de factura fins la data de 
materialització dels pagaments sent de 111,19 dies.

Nombre de pagaments realitzats dins del període legal                     612
Import de pagaments realitzats dins del període legal                       877.622,29€
Nombre de pagaments realitzats fora del període legal                     455
Import del pagament realitzat fora del període de legal                     437.249,91€

Segon. Període mig pendent de pagament (PMPP) és l’indicador al final del trimestre del 
període de mitjana d’antiguitat de les operacions pendents de pagament a 31/03/2017(Annex 
2). 
Des de la data de registre de la factura fins la finalització del trimestre, sent de 65,78 dies.

Nombre de pagaments pendents dins del període legal                     488
Import de pagaments pendents dins del període legal                        520.815,12€
Nombre de pagaments pendents fora del període legal                     434
Import del pagament pendents fora del període de legal                   647.328,63€

Cal tenir en compte que per la determinació d’aquestes dades s’ha utilitzat la guia per 
l’elaboració d’informes de morositat del Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques.

Indicadors apartat SEGON

Primer- El període mig de pagament definit en el Reial Decret 635/2014 mesura el retard en 
pagament del deute comercial en termes econòmics, com a indicador diferent respecte al 
període legal de pagament establert en el Text Refós de la Llei de Contractes del Sector 
Públic, aprovat per RDL 3/2011, de 14 de novembre, i en la Llei 3/2004, de 29 de desembre, 
per la que s’estableixen mesures contra la morositat en les operacions comercials, recollit en 
els punts primer i segon d’aquest informes.

Aquest mesura que, amb criteris estrictament econòmics pot prendre valor negatiu si 
l’Administració paga abans de transcorregut els 30 dies naturals des de la seva presentació.

El càlcul es realitza de forma individualitzada per cada entitat que forma el grup, seguint 
posteriorment a fer-ne un de nou que pondera el període mig de pagament de forma global, 
quedant com a resultat de l’agregació de les dues entitats individuals i que detallem a 
continuació:

Entitat Ràtio      Import         Ràtio  Imports    
operacions      pagaments       d’operacions      pagaments
pagades     realitzats        pendents             pendents           PMP

Ajuntament           34,16            1.451.884,66        35,50              1.175.091,44          34,76
EPE ràdio Arenys -23,52                 18.390,36       -21,74                    6.574,18          -21,42

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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PMP GLOBAL                     1.470.275,02€                               1.181.665,62        34,22

Segon- Retre l’esmentat informe a Ple, al Ministeri d’Economia i Hisenda, d’acord amb allò 
que disposa l’article 4.4 i 5.4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, i enviar el Ministeri i 
publicar a la web municipal.

Sr. Estanislau Fors. Fa tres mesos aquest govern ens va dir que tot estava bé  i que es 
pagava a 30 dies i ara ens ho tornen a dir, però a la premsa ha sortit que és un dels 
ajuntaments que més devia als proveïdors. Com és que ens van dir que tot era correcte i no 
era veritat?

Sr. Ramon Vinyes. Els números són públics i és qüestió de mirar. Hi ha factures de l’any 
2013, com les de la Creu Roja i Sorea, el que passa és que els altres anys es tancava la 
comptabilitat amb un decret a 31 de desembre, que no era real perquè sempre es feia passades 
dues o tres setmanes i per  tant podien entrar totes les factures de l’any. Aquest any s’ha 
tancat a 31 de desembre de manera real, perquè ho tenim tot electrònic, i això ha fet que les 
subvencions i un important nombre de factures no hi hagin entrat.   

Sr. Estanislau Fors. Això és cert. Tota aquesta explicació ens la podia haver fet al mes de 
febrer i no ens n’hauríem d’assabentar per la premsa.

Sr. Ramon Vinyes. No ho tenim dissenyat perquè es  puguin conformar electrònicament. El 
proper mes de juny es farà una formació del circuit de despesa per a tots els tècnics. Això 
voldrà dir que s’haurà de signar per les diferents àrees i també farà que sigui mes ràpida 
l’aprovació. 

En van restar assabentats.

4. DONAR COMPTE DE L’INFORME DE MOROSITAT DE RÀDIO ARENYS DEL 
1R. TRIMESTRE DE 2017.

El Sr. Ramon Vinyes,  dóna compte d’aquest informe:

De conformitat amb el que estableix l’article 4 de la llei 15/2010, de 5 de juliol, de modificació 
de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, pel qual s’estableixen mesures de lluita contra la 
morositat en les operacions comercials. S’emet el present informe:

ANTECEDENTS

PRIMER- El que es disposa en el següent informe, és d’aplicació a tots els pagaments efectuats 
com a contraprestació en les operacions comercials entre empreses i l’Ajuntament d’Arenys 
de Mar.

SEGON- Sense perjudici de la seva possible presentació i debat en el Ple de l’Ajuntament, 
aquest informe s’ha de remetre als òrgans competents del Ministeri d’ Hisenda i 
Administracions Públiques.

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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LEGISLACIÓ APLICABLE

-Article 4 de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la que s’estableixen mesures de lluita 
contra la morositat en els operacions comercials, modificat per l’article 33 de la Llei 11/2013, 
de 26 de juliol, de mesures de suport a l’emprenedor i d’estímul de creixement i de creació de 
llocs de treball.

- Llei 15/2010, de 5 de juliol , de modificació de la Llei 3/2004, de 29 de desembre, per la qual
s’estableixen mesures de lluita contra la morositat en les operacions comercials. Els seu article 
3 modifica la Llei 30/2007, de 30 de octubre, de contractes de Sector Públic.

-Apartat 4 article 216 de Real Decret Legislatiu 3/2011, Text Refós de la Llei de Contractes del
Sector Públic, que ha estat modificat per la disposició final primera de la Llei 13/2014, de 14 de
juliol, de transformació pel Finançament del pagaments a proveïdors.

-RDL 4/2013, de 22 de febrer, de mesures de recolzament al emprenedor i d’estímul del 
creixement i de la creació de lloc de treball. La seva Disposició Final sisena, que modifica 
l’apartat 4 de l’article 216 del Text Refós de la Llei de Contractes del Sector Públic, aprovat 
pel RDL 3/2011, de 14 de novembre.

INDICADORS

Els indicadors del PMP I PMPP del primer trimestre de 2017 és el següent:

1.Període mig de Pagament (PMP) és l’indicador de dies promig que s’ha tardat a realitzar els
pagaments.

             Import                Número                              PMP
                                                   Pagaments

Adquisicions d’immobilitzat                    922,76€                7                                       0
Aprovisionament i altres despeses 
d’explotació                                      17.467.60€              54                                      4,99
TOTAL                                          18.390,36€             61                                      4,74

2.Període mig pendent de pagament (PMPP) és l’indicador al final del trimestre del període
mitjà d’antiguitat de les operacions pendents de pagament a 31/12/2016.

                                                                            Import              Número                PMP
        Pagaments

Aprovisionament i altres despeses d’explotació     6.574,18€              12                     8,26

És el que s’informa en relació al informe de morositat del primer trimestre de 2017

Van restar assabentats.
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5. DONAR COMPTE DE L’INFORME SOBRE L’ESTAT D’EXECUCIÓ DEL 
PRESSUPOST CORRESPONENT AL 1R. TRIMESTRE DE L’EXERCICI 2017.

El Sr. Ramon Vinyes,  dóna compte d’aquest informe:

Vist l’article 207 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el Text 
Refós de la Llei reguladora de les Hisendes Locals, que estableix que la Intervenció de l’entitat 
local remetrà al Ple de l’entitat, per conducte de la presidència, informació de l’execució dels 
pressupostos i del moviment de la tresoreria per operacions pressupostàries independents i 
auxiliars del pressupost i de la seva situació, en els terminis i amb la periodicitat que el Ple 
estableixi.

Vistes les regles 52 i 53 de la Instrucció del Model Normal de Comptabilitat Local, aprovada 
per  Ordre HAP/1781/2013, de 20 de setembre, on s’estableixen l’elaboració i contingut de la 
informació periòdica per al Ple de la Corporació regulada a l’article 207 del TRLRHL esmentat.

Vist l’article 42è de les Bases d’Execució del Pressupost per a l’any 2017, on s’estableix que la 
Intervenció General Municipal remetrà al Ple de l’entitat per conducte de la presidència, per 
trimestres vençuts, informació sobre l’execució del pressupost de l’Ajuntament i dels 
moviments de tresoreria. 

Vistos els Estats d’Execució del Pressupost i del moviment de la tresoreria elaborats per la 
Intervenció Municipal.

És per tot això que es dona compte al Ple de la informació sobre l’execució del pressupost de 
l’Ajuntament i del moviment de la tresoreria referent al primer trimestre de l’any 2017 d’acord 
amb els Estats que s’adjunten com Annex i d’ on es desprenen les següents dades:

- Obligacions reconegudes netes a 31/03/2017                 2.162.160,23 euros
- Drets reconeguts nets a 31/03/2017                  2.744.793,73 euros
- Tresoreria a 31/03/2017 (pressupostari/no pr.)     9.635.056,51 euros

Van restar assabentats.

6. DONAR COMPTE DE L’INFORME SOBRE L’AVALUACIÓ DEL 
COMPLIMENT DELS OBJECTIUS D’ESTABILITAT PRESSUPOSTÀRIA DE LA 
LLEI ORGÀNICA 2/2012 DEL 1R. TRIMESTRE DE 2017.

El Sr. Ramon Vinyes,  dóna compte d’aquest informe:

Atès que la Llei Orgànica 2/2012, de 27 d’abril, d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
financera, en endavant LOEPSF, regula el principi de transparència com a base del 
funcionament de les Administracions Públiques, i per això resulta clau el rendiment de comptes 
i el control de la gestió econòmica per a contribuir a generar confiança en el correcte 
funcionament del sector públic.

Vist que a l'article 6 de la LO 2/2012, de 27 d'abril, es recull el principi de transparència i que 
les Administracions Públiques subministraran tota la informació necessària per al compliment 
de les disposicions d'aquesta llei. 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Considerant que el desenvolupament reglamentari a que es refereix l’esmentat article de la 
LOEPSF, l’ha realitzat el Ministeri d’Hisenda i Administracions Públiques, a través de l’Ordre 
HAP/2105/2012, d’1 d’octubre, modificada per l’Ordre HAP/2082/2014,  i en concret, sobre 
les obligacions trimestrals de subministrament d’informació, s’ha recollit a l’article 16.

Atès que els articles 14 i 16 de l’Ordre, sobre obligacions mensuals i trimestrals de 
subministrament d’informació de les Comunitats Autònomes i les Corporacions Locals, han 
entrat en vigor l’1 de gener de 2013, de conformitat amb la disposició transitòria única de 
l’Ordre.

Considerant que de conformitat amb el regulat a l’ article 16 de l’Ordre HAP/2105/2012, d’1 
d’octubre,  l’ajuntament ha complert amb l’obligació de remissió de subministrament de la 
informació trimestral corresponent al primer trimestre de 2017, en temps i forma, el dia 28 
d’abril de 2017. Havent-se tramès la totalitat de la informació requerida pel Ministeri d’Hisenda 
i Administracions Públiques a través de la plataforma telemàtica habilitada a l’ ”Oficina Virtual 
de les Entitats Locals”.

Atès que en quan a la necessitat de donar compte al Ple, el Reial Decret 1463/2007, de 2 de 
novembre, que desenvolupa la Llei 18/2001, d’Estabilitat Pressupostària, establia en el seu 
article 16.2 l’obligatorietat d’emetre informe d’intervenció de compliment de l’objectiu 
d’estabilitat i donar compte al Ple en els supòsits dels expedients de determinades 
modificacions de crèdit. En l’actualitat amb l’entrada en vigor de la LOEPSF i l’Ordre Ministerial 
de desenvolupament sobre les obligacions de subministrament d’informació, segons 
contestació emesa per la Subdirecció General d’Estudis i Finançament de les Entitats Locals a 
pregunta de “Cosital Network”, la verificació del compliment dels objectius d’estabilitat i de la 
regla de la despesa no es requisit previ necessari per l’aprovació dels expedients de 
modificació, sinó que procedeix l’actualització trimestral de l’informe d’intervenció de 
compliment dels objectius a que es refereix l’Ordre HAP2105/2012.

És per tot això que es dona compte al Ple de la informació del primer trimestre de 2017 de 
l’execució pressupostària comunicada pel compliment de les obligacions de subministrament 
d’informació previstes a la Llei orgànica d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat Financera, 
d’acord amb els formularis remesos que s’adjunten com Annex i d’on es desprenen les 
següents dades en relació a les previsions d’evolució de les ORN, els DRN  al tancament de 
l’exercici i als càlculs realitzats per l’acreditació del compliment de l’objectiu d’estabilitat 
pressupostària i del límit de deute:

1) Resum classificació econòmica, Entitat local09-08-006-AA-000 Arenys de Mar

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web
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Ejercicios 
cerrados

Previsiones 
iniciales 

Presupuesto 2017

(A) Estimación 
Previsiones 
definitivas al 

final de ejercicio 
(1)

(B) Derechos 
Reconocidos 
Netos (2)

Recaudación 
Liquida (2)

Recaudación 
Liquida (2)

Desviación 
(B)/(A)-1

Observacione
s

1 Impuestos directos

2 Impuestos indirectos

3 Tasas y otros ingresos

4 Transferencias corrientes

5 Ingresos patrimoniales

6 Enajenación de inversiones 
reales

7 Transferencias de capital

8 Activos financieros

9 Pasivos financieros

Ejercicios 
cerrados

Créditos iniciales 
Presupuesto 2017

(A) Estimación 
Créditos 

definitivos al 
final de ejercicio 

(1)

(B) 
Obligaciones 
Reconocidas 
Netos (2)

Pagos Liquidos 
(2)

Pagos Liquidos 
(2)

Desviación 
(B)/(A)-1

Observacione
s

1 Gastos de personal

2 Gastos en bienes 
corrientes y servicios

3 Gastos financieros

4 Transferencias corrientes

5 Fondo de contingencia y 
Otros imprevistos

6 Inversiones reales

7 Transferencias de capital

8 Activos financieros

9 Pasivos financieros

Ejercicio Corriente

Estimación 
Obligaciones 

Reconocidas Netas a 
31-12-2017GASTOS

Total Gastos

(1) Estimación Previsiones definitivas al final ejercicio - Presupuesto actualizado , incluyendo las modificaciones ya tramitadas y/o previstas tramitar hasta final de ejercicio

(2) Datos de ejecución acumulados a final del trimestre vencido

Ejercicio Corriente

Estimación Derechos 
Reconocidos Netos a 

31-12-2017INGRESOS

Total Ingresos

7.882.350,00 7.882.350,00 969.922,93 187.561,76 222.241,41 7.867.947,36 -0,88

155.000,00 155.000,00 167.937,57 121.263,28 2.388,92 250.000,00 0,08

4.232.450,00 4.232.450,00 794.580,41 477.308,63 380.828,32 4.331.722,31 -0,81

3.953.046,29 3.953.719,22 971.915,74 876.506,94 491.609,15 4.107.049,10 -0,75

258.330,00 258.330,00 7.101,16 7.101,16 23.324,95 255.731,40 -0,97

550.156,97 879.446,85 0,00 0,00 0,00 797.609,78 -1,00

25.000,00 2.281.800,35 369,00 0,00 1.834,29 25.000,00 -1,00

957.628,07 2.171.392,22 175.000,00 175.000,00 0,00 1.229.327,27 -0,92

18.013.961,33 21.814.488,6 3.086.826,81 1.844.741,77 1.122.227,04 18.864.387,2 -6,22

6.843.432,96 6.842.785,69 1.330.271,13 1.330.271,13 127.567,47 6.738.601,03 -0,81

7.448.775,87 8.031.446,92 707.320,36 707.046,93 711.003,44 7.764.897,68 -0,91

129.140,13 129.140,13 20.275,76 20.275,76 2.676,44 122.528,16 -0,84

719.844,11 810.187,80 116.558,06 100.442,56 36.441,78 773.547,80 -0,86

70.000,00 70.000,00 0,00 0,00 0,00 0,00 -1,00

1.628.960,43 4.648.882,05 0,00 0,00 102.453,31 2.165.147,22 -1,00

16.000,00 124.238,22 0,00 0,00 0,00 15.180,80 -1,00

25.000,00 25.000,00 369,00 369,00 0,00 25.000,00 -0,99

1.132.807,83 1.132.807,83 332.930,83 332.930,83 0,00 1.132.807,63 -0,71

18.013.961,3 21.814.488,6 2.507.725,14 2.491.336,21 980.142,44 18.737.710,3 -8,08

2) Compte de pèrdues i guanys, Entitat Pública Empresarial Ràdio Arenys 09-08-006-AI-
001
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Previsión inicial 
2017

Estimacion
es anuales 
de cierre 
ejercicio

Situación fin 
trimestre vencido 31/XII/2016

700, 701, 702, 703, 704,705, (706), (708), 
(709) 1.Importe neto de la cifra de negocio

71*, 7930, (6980) 2. Variación de existencias de productos terminados y en curso de 
fabricación

73 3. Trabajos realizados por la empresa para su activo
(600), (601), (602), 606, (607), 608, 609, 
61*, (6931), (6932), (6933), 7931, 7932, 

7933
4. Aprovisionamientos

740, 747, 75 5. Otros ingresos de explotación.

(64) 6. Gastos de personal.
(62), (631), (634), 636, 639, (65), (694), 

(695), 794, 7954 7. Otros gastos de explotación.

(68) 8. Amortización de inmovilizado.

746** 9. Imputación de subvenciones de inmovilizado no financiero y otras.

7951, 7952, 7955 10. Excesos de provisiones.
(670), (671), (672), (690), (691), (692), 

770, 771, 772, 790, 791, 792 11. Deterioro y resultado por enajenaciones del inmovilizado.

11a. Subvenciones concedidas y transferencias realizadas por la 
entidad
- al sector público local de carácter administrativo

- al sector público local de carácter empresarial o fundacional

- a otros

12. Otros resultados.

A) RESULTADO DE EXPLOTACIÓN 
(1+2+3+4+5+6+7+8+9+10+11+11a+12)

760, 761, 762, 769, 746 13. Ingresos financieros.

(660), (661), (662), (664), (665), (669) 14. Gastos financieros.

(663), 763 15. Variación de valor razonable en instrumentos financieros.

(668), 768 16. Diferencias de cambio.
(666), (667), (673), (675), (696), (697), 

(698), (699), 766, 773, 775, 796, 797, 798, 
799

17. Deterioro y resultado por enajenaciones de instrumentos 
financieros.

18. Otros ingresos y gastos de carácter financiero
B) RESULTADO FINANCIERO (13+14+15+16+17+18).

C) RESULTADO ANTES DE IMPUESTOS (A+B)

(6300)*, 6301*, (633), 638 19. Impuestos sobre beneficios.
D) RESULTADO DEL EJERCICIO (C+19)

Previsión del Ejercicio:

Información referida al periodo:

CUENTA DE PÉRDIDAS Y GANANCIAS
0,00 0,00 21.213,83 0,00

0,00 0,00 59.979,65 0,00
0,00 0,00 -57.089,11 0,00
0,00 0,00 -21.567,13 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00

0,00 0,00 2.537,24 0,00

0,00 0,00 0,00 0,00
0,00 0,00 2.537,24 0,00

0,00 0,00 2.537,24 0,00

3)Informe actualitzat avaluació-Resultat Estabilitat Pressupostària Grup Administració 
Pública.
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4)Informe del nivell de deute viu al final del període actualitzat.

Operaciones con Otras 
operaciones

Con 
Administraciones

Total Deuda 
viva

Entidades de de crédito Públicas (1) (FFEL) al final del 
crédito

09-08-006-AA-000 Arenys de Mar 0 0 3.723.382,80 0 0 62.555,97 0 3.785.938,77
09-08-006-AI-001 Entidad Pública 
Empresarial Ràdio Arenys 0 0 0 0 0 0 0 0

Total Corporación Local 0 0 3.723.382,80 0 0 62.555,97 0 3.785.938,77

Nivel Deuda Viva 3.785.938,77

F.3.4 Informe del nivel de deuda viva al final del periodo actualizado

Entidad Deuda a corto 
plazo

Deuda viva al final del período

Emisiones 
de deuda

Factoring sin 
recurso

Avales ejecutados - 
reintegrados

Van restar assabentats.

7. DONAR COMPTE DELS INFORMES DE RESOLUCIÓ DE DISCREPÀNCIES.

El Sr. Ramon Vinyes,  dóna compte d’aquest informe:

Mònica González Serra, Interventora de l’Ajuntament d’Arenys de Mar, emet el següent 
informe en compliment del que disposa l’article 218 del Reial Decret Legislatiu 2/2004, de 5 
març, pel que s’aprova el Text Refós de la Llei reguladora de les hisendes local en la redacció 
donada per la Llei 27/2013, de 22 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de 
l’Administració Locals

Primer: Les resolucions adoptades pel President de l’Entitat Local fins a 18 de maig de 2017 
són les que es relacionen a continuació:
1. Decret 711/2017, de data 26 d’abril, quant a l’informe 33/2017 d’aprovació del conveni 
d’encomanda de gestió entre el Consorci per a la normalització lingüística i l’Ajuntament 
d’Arenys de Mar per a l’organització de cursos de català per a adults. Expedient Absis 
2016/1987.
2. Decret 710/2017, de data 26 d’abril, quant a l’informe 34/2017 d’aprovació del conveni de 
col·laboració entre el consell comarcal del Maresme i l’Ajuntament d’Arenys de Mar per a la 
prestació dels serveis d’habitatge de l’oficina comarcal d’habitatge del Maresme any 2017. 
Expedient Absis 2017/318.
3. Decret 731/2017, de 28 d’abril, quant als informes d’intervenció 37/2017, 9/2017, 128/2015 i 
23/2016 i a l’informe conjunt de secretaria i intervenció de data 15 de novembre de 2016 
d’aprovació de diverses relacions de factures. Expedient Absis 2017/1765.
4. Decret 726/2017, de 27 d’abril, quant a l’informe 38/2017, d’aprovació del conveni de 
col·laboració entre l’Ajuntament d’Arenys de Munt i d’Arenys de Mar per a l’execució conjunta 
del projecte Arenys de proximitat – producte d’Arenys: millorar la imatge i fer sensibilització 
transversal (productors, comerciants i restauradors) subvencionat per la Diputació de 
Barcelona (codi subvenció 16/Y/221730). Expedient Absis 2017/1146
5. Decret 755/2017, de data 3 de maig, quant a l’informe 39/2017 d’aprovació de les bases 
específiques de la mostra Literària Mn. Martí Amagat i del concurs floral d’Espais Florits 
d’Arenys de Mar i la seva convocatòria. Expedient Absis 2017/1093
6. Decret 778/207, de data 5 de maig, quant a l’informe 46/2017 de nomenament d’un 
funcionari interí de l’escala d’administració especial subescala de serveis especials classe policia 
local. Expedient Absis 2017/1715
7. Decret 780/2017, de 9 de maig, quant a l’informe d’intervenció 47/2017 d’aprovació de les 
bases reguladores del procés de selecció de personal laboral i/o nomenament interí per cobrir 
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els llocs de treball per a la realització del programa complementari de foment de l’ocupació 
local 2017-2018 aprovat per la Junta de Govern de la Diputació de Barcelona en data 23 de 
febrer de 2017. Expedient Absis 2017/1699
8. Decret 799/2017, de data 11 de maig, quant a l’informe d’intervenció 48/2017 de 
contractació d’un servei d’assessorament jurídic. Expedient Absis 2017/1485
9. Decret 808/2017, de data 11 de maig, quant a l’informe d’intervenció 49/2017 de 
contractació del servei d’assessoria jurídica.

Sr. Estanislau Fors. Nomes dir que els informes ens els han donat dues hores abans del Ple.

Van restar assabentats.

8. DELEGACIÓ A LA JUNTA DE GOVERN LOCAL PER RECUPERAR D’OFICI 
UNA PORCIÓ DEL DOMINI PÚBLIC.

L’alcaldessa dona compte d’aquesta proposta:

Vist l'informe emès per la Secretària municipal en data de 15 de maig de 2017 en relació a la 
Recuperació d'ofici d'un espai de la via pública ocupat per una caseta de fusta a la Plaça Sant 
Elm/carrer Montplana, davant el bloc número 4.

Vista l’Acta d’inspecció aixecada per l’auxiliar d’inspecció municipal, personat en l’emplaçament 
a dalt indicat constata que:

1. Hi ha una caseta de fusta instal·lada que fa 3 per 3 metres ocupant un espai de 9m2 de 
superfície a la plaça de Sant Elm, davant del bloc 4, 

2. En aquesta caseta es porta a terme una activitat de venda a minoristes de begudes 
llaminadures i productes envasats de primera necessitat.

Atès que és previst iniciar les obres de remodelació d’aquest carrer de forma imminent i que 
per tant cal recuperar d’ofici la possessió de l’espai on es troba ubicada la caseta de fusta 
citada.
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Tenint en compte les competències municipals per recuperar d’ofici els seus béns, de 
conformitat amb el que preveuen els articles 82 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de 
les bases de règim local i els articles 147 i següents del Decret 336/1988, de 17 d’octubre, pel 
qual s’aprova el reglament del patrimoni dels ens locals.

Vista la necessitat de procedir amb urgència a la recuperació de l’espai citat,

Es per això que: 

PROPOSO al Ple l'adopció dels següents acords:

Delegar en la Junta de Govern Local la competència que correspon al Ple pel que fa a la
recuperació d’ofici de la possessió de la Plaça Sant Elm/C. Montplana, ocupada il·legalment per 
una caseta de fusta de mida 3x3 m.

Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

9. APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 8/2017, SOTA LA 
MODALITAT DE CRÈDIT EXTRAORDINARI I MODIFICACIÓ DE LES BASES 
D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST.

El Sr. Ramon Vinyes  dóna compte d’aquesta proposta d’acord:

Crèdit Extraordinari

Atès que els crèdits extraordinaris es regulen a l’article 177 del RD Legislatiu 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i als articles 
35 a 38 del Reial Decret 500/90, de 20 d’abril, que desenvolupa el Capítol 1r, Títol IV, en 
matèria de Pressupostos.

Atès que de conformitat amb l’article 177 de l’esmentat Reial Decret Legislatiu 2/2004, els 
mitjans o recursos que han de finançar el suplement de crèdit i el crèdit extraordinari són: el 
romanent líquid de tresoreria, nous o majors ingressos efectivament recaptats que els 
previstos al Pressupost o anul·lació o baixa de crèdits d’altres partides del pressupost no 
compromeses, les dotacions de les quals es considerin reduïbles sense pertorbació del servei.

Vista la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament d’Arenys de Mar de l’exercici 2016 amb un
romanent de tresoreria per a despeses generals positiu per import de 4.254.454,28 euros, 
restant disponible una vegada tramitades les modificacions de crèdit 2/2017 i 5/2017 un 
romanent de tresoreria de 3.354.061,18 euros.

Atès que, d’acord amb l’art 35 RD 500/1990, de 20 d’abril, i amb la memòria d’alcaldia, hi ha
despeses específiques i determinades que no poden demorar- se fins a l’exercici 2018 i per a 
les quals no existeix crèdit pressupostari, tal i com s’explica en la esmentada memòria de 
l’alcalde – president i d’acord amb el següent detall:

 Proposta de modificació de crèdit de l’àrea de promoció econòmica en relació a la 
dotació del crèdit necessari per realitzar les bestretes al Consell Comarcal previstes 
en els Convenis de col·laboració entre l’Ajuntament d’Arenys de Mar i el Consell 
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Comarcal del Maresme que regulen els compromisos a desenvolupar en el marc de 
l’Ordre TSF/296/2016, de 3 de novembre, per la qual s’obre la convocatòria per a l’any 
2016 per a la concessió de subvencions per al Programa treball i formació Línia A i 
Línia B.

 Proposta de modificació de crèdit de la regidoria d’ensenyament en relació a la 
instal·lació de dos aparells d’aire condicionat a les instal·lacions municipals de l’escola 
de música i a la reposició de la caldera de l’edifici de l’escola bressol.

Modificació de les Bases d’execució del pressupost

Atès que es considera convenient clarificar el règim aplicable a les modificacions de crèdit sota 
la modalitat de transferència de crèdit possibilitant que la transferència es pugui dur a terme 
sobre aplicacions pressupostàries que no existeixin però que es puguin crear per existir bossa 
de vinculació jurídica en la que s’inclogui l’aplicació pressupostaria de nova creació.

Vista la memòria de l’alcalde - president.

Atès que la proposta de modificació ha d’ésser sotmesa a l’aprovació del Ple de l’Ajuntament.

Vist l’informe conjunt de secretaria i intervenció 50/2017 

És per tot això que es proposa al Ple l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.-Aprovar inicialment la modificació de crèdit 8/2017 sota la modalitat de crèdit 
extraordinari finançat amb romanent de tresoreria per a despeses generals segons el detall 
següent:

SEGON.- Modificar l’article 13è de les Bases d’Execució del Pressupost que queda redactat 
de la següent manera:

“Article 13è. Transferències de crèdit

1. Transferència de crèdit és aquella modificació del pressupost de despeses per mitjà 
de la qual, sense alterar la quantia total d’aquest, s’imputa l’import total o parcial 
d’un crèdit a altres aplicacions pressupostàries amb diferent vinculació jurídica.

La transferència es pot realitzar entre els diferents crèdits del pressupost fins i tot quan
això suposi la creació d’aplicacions pressupostàries noves sempre que existeixi bossa de
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vinculació jurídica en la que s’inclogui l’aplicació pressupostaria de nova creació.

Les transferències de crèdit de qualsevol mena estaran sotmeses a les limitacions de
l’article 41 i 180 del RD 500/1990 i RDL 2/2004 respectivament:

a) No afectaran als crèdits ampliables ni als extraordinaris concedits durant l’exercici.
b) No podran minorar-se els crèdits que hagin estat incrementats amb suplements o 
transferències, llevat de quan afectin a crèdits de personal, ni els crèdits incorporats com 
a conseqüència de romanents no compromesos procedents de pressupostos tancats.
c) No incrementaran crèdits que, com a conseqüència d’altres transferències, hagin estat
objecte de minoració, llevat de quan afectin a crèdits de personal.

2. L'aprovació de les transferències de crèdit en els Pressupostos de l'Ajuntament quan
afectin aplicacions de diferents àrees de despesa correspon al Ple de l'Ajuntament, 
excepte quan les altes i les baixes afectin a crèdits de personal.

3. L'aprovació de les transferències de crèdit en les aplicacions de la mateixa àrea de 
despesa o entre aplicacions del Capítol I és competència de l'alcalde si es refereixen al 
pressupost de l'Ajuntament, o del president de cada organisme autònom quan afectin els
seus pressupostos.

4. Els expedients han de ser incoats per ordre del regidor d'hisenda. A l’expedient hi 
haurà de constar la conformitat dels regidors i tècnics responsables de les àrees 
implicades en la modificació. Es farà constar a l’expedient la necessitat de la despesa a 
realitzar com també que la transferència que minora crèdit no produirà cap pertorbació 
del servei corresponent.

5. El regidor d'hisenda ha d'ordenar la retenció de crèdit corresponent en l’aplicació que 
es preveu minorar.

6. Pel que fa a l'efectivitat de les transferències de crèdits que han de ser aprovades pel 
Ple serà aplicable el règim que regula la base 9.5.”

TERCER.- Exposar al públic aquest acord mitjançant anunci al Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona i al taulell municipal d'anuncis durant un termini de quinze dies hàbils, per tal que 
els interessats puguin examinar i presentar reclamacions davant del Ple de l'Ajuntament.

Si durant aquest període de temps d'exposició al públic no s'han presentat reclamacions, la 
modificació de crèdit es considerarà aprovada definitivament i, altrament, les haurà de resoldre 
el Ple en el termini d'un mes a comptar des de l'acabament de l'exposició al públic.

QUART.- Publicar, un cop aprovada la modificació un resum de la mateixa a nivell de capítols 
al taulell municipal d'anuncis i al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona.

Sr. Estanislau Fors. Estaríem d’acord amb els plans d’ocupació però estem en contra  de les 
altres factures que tenen informe desfavorable d’Intervenció.

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:
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Vots a favor:  Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra.  

Abstencions: Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, 
Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez Clausen, Sra. 
Belen Quintero Aragón, Sr. David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

10. APROVACIÓ INICIAL MODIFICACIÓ PUNTUAL POUM CORRECCIÓ 
D’ERRADES I DISFUNCIONS.

L’alcaldessa dóna compte d’aquesta proposta d’acord:

Relació de fets:

1. La Comissió Territorial d’Urbanisme de Barcelona en sessió de 6 de novembre de 2013 va
acordar donar conformitat al text refós del Pla d’ordenació urbanística municipal d’Arenys de 
Mar (en endavant POUM) promogut i tramès per aquest Ajuntament, en compliment de 
l’acord d’aprovació definitiva de data 2 d’octubre de 2013. Aquest acord es publica en el 
DOGC número 6553 de 3 de febrer de 2014, moment en què entra en vigor aquesta 
instrument de planejament general.

Durant el període de vigència i aplicació del POUM, tant des del Departament de Serveis 
Tècnics i Urbanisme, com per part dels professionals que habitualment consulten i utilitzen 
aquest document com a eina de treball, atesa la complexitat de la seva redacció, s’han detectat 
algunes errades i discrepàncies.

Arrel d’aquesta problemàtica, en abril de 2017 els Serveis Tècnics de l’Ajuntament d’Arenys de 
Mar redacten una proposta de modificació puntual del POUM per tal de corregir el conjunt 
d’errades materials. Aquest document modifica tant les normes urbanístiques que conté el 
POUM com la seva part gràfica.

2. En data 15 de maig de 2017, el tècnic d’administració general d’urbanisme, amb la 
conformitat de la Secretària de la Corporació, emet informe jurídic favorable a la tramitació i
aprovació de la modificació puntual del POUM proposada pels Serveis Tècnics municipals.

Fonaments de dret:

1. L’article 96 del TRLU estableix que la modificació de qualsevol dels elements d’una figura del
planejament urbanístic està subjecta a les mateixes disposicions que regeixen la seva formació, 
amb les excepcions que s’estableixin per reglament i amb una sèrie de particularitats, entre 
elles, per a les modificacions d’instruments de planejament urbanístic que comportin un 
increment del sostre edificable, de la densitat de l’ús residencial o de la intensitat dels usos, o 
la transformació dels usos ja establerts, que resten subjectes a les particularitats establertes 
pels articles 99 i 100.

2. D’acord amb l’article 85.3 i 85.4 del TRLU, l’aprovació inicial d’aquesta modificació puntual
correspon a l’Ajuntament, que un cop acordada, l’haurà de sotmetre a informació pública pel
termini d’un mes.
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3. D’acord amb l’article 85.5 del TRLU, simultàniament al tràmit d'informació pública, s'ha de
sol·licitar un informe als organismes afectats per raó de llurs competències sectorials, els quals 
l'han d'emetre en el termini d'un mes, llevat que una disposició n'autoritzi un de més llarg.

4. D’acord amb l’article 85.7 del TRLU, simultàniament al tràmit d’informació pública 
correspon concedir audiència als ajuntaments d’àmbit territorial limítrof amb el municipi 
d’Arenys de Mar.

5. De conformitat amb els articles 22.2.c) de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, Reguladora de les 
Bases del Règim Local (“LRBRL”) i 52.2.c) del Decret legislatiu 2/2003, de 28 d’abril, pel que 
s’aprova el Text refós de la Llei municipal i de règim local de Catalunya, el Ple és l’òrgan 
competent per a l’aprovació inicial d’aquesta modificació puntual del POUM, amb un quòrum
de majoria absoluta d’acord amb l’article 47.2.ll) LRBRL.

Per tot l’exposat,

PROPOSO al Ple l'adopció dels següents acords:

Primer.- Aprovar inicialment la modificació puntual del Pla d’ordenació urbanística municipal
(“POUM”) d’Arenys de Mar per a la correcció d’errades i disfuncions elaborada pels Serveis 
Tècnics municipals, i sotmetre-la a tràmit d’informació pública pel termini d’un mes a comptar 
des de la seva publicació al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona, a un diari de premsa 
periòdica de més divulgació a l’àmbit municipal i a la web municipal, per a la presentació de les
corresponents reclamacions i/o al·legacions.
_
Segon.- Simultàniament al tràmit d’informació pública, concedir audiència als ajuntaments 
l’àmbit territorial dels quals limita amb el terme municipal d’Arenys de Mar.

Tercer.- Simultàniament al tràmit d’informació pública, sol·licitar informe als següents 
organismes:

- Administrador de Infraestructuras Ferroviarias (ADIF)
- Direcció General d'Ordenació del Territori i Urbanisme de la Generalitat de Catalunya
- Ports de la Generalitat de Catalunya
- Departament d’Agricultura de la Generalitat de Catalunya
- Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya
- Junta de Protecció del Patrimoni Arquitectònic d’Arenys de Mar

El Sr. David Caldeira. Sobre aquest punt, tot i el vot contrari de la CUP al POUM de 2013, 
sobre el text que es pretén revisar, doncs hi votaríem a favor,  al capdavall, són 
majoritàriament correccions ortogràfiques i d'errors de transcripció.

Ara bé, a ningú se li deu haver escapat que la CUP hem parlat en condicional. És a dir, 
condicionem el nostre suport a aquest punt de majoria absoluta al fet de separar la votació, 
com a mínim en dos blocs els articles esmenats. I per què? Perquè hi ha, com a mínim, un 
article que no compartim de cap de les maneres, el 233. En aquest article es proposa incloure 
nous usos al polígon industrial de Valldegata Ponent. Així, es parla de dotacions comunitàries, 
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concretament d'usos educatius, sanitarioassistencials, esportius, administratius, culturals, 
associatius i religiosos.

Desconeixem quina motivació concreta porta a modificar aquest article, una motivació que és 
política i no tècnica, però sí que tenim clar que aquesta no és una modificació tipogràfica o 
d'ortografia. No.

Aquí cal fer memòria i recordar que a finals del segle passat es va decidir treure del nucli urbà 
les indústries per evitar contaminacions i riscos. Consegüentment, es va destruir una zona 
agrària per construir un polígon industrial, Valldegata i, posteriorment, Valldegata Ponent. És 
en aquest context que ens atrapa una profunda crisi estructural que fa que Valldegata perdi un 
llençol a cada bugada i que ponent ni comenci a caminar. I, fruit d'aquest context, l'Ajuntament 
té la responsabilitat de gestionar ambdós polígons com a tals i amb visió de futur, 
promocionant l'activitat industrial i empresarial pròpia de la zona i, si cal, fer-hi un pla 
estratègic per reactivar-ne l’activitat. I tenir present, que qualsevol impuls del polígon no pot 
passar per fer el recorregut invers i envoltar el polígon de tot d'usos que precisament vam 
deixar al nucli urbà.

És per tot això que pensem que la zona industrial no ha de ser un calaix de sastre on posem 
tot allò que no volem veure, al nucli urbà. Així, que els centres d’associacions, agrupacions o 
col·legis o els espectacles de tota mena hagin d’anar a la zona industrial no ens sembla gens 
adequat si volem aconseguir una vila cohesionada i on tothom  estigui plenament integrat. I pel 
que fa a l'ús religiós, tampoc. No voldríem veure una església ni una mesquita en un polígon, ni 
per la seva seguretat ni per la seva inclusió en el teixit social de la vila.

Aquest és el punt clau de la nostra discrepància en la votació. Però n'hi ha un altre que, sense
qüestionar, sí ens fa pensar. Avui estem aprovant en gran part errors de transcripció i 
d'ortografia. I després de tants anys, després de tantes mans i tants ulls que han avaluat el 
POUM, després de tantes hores invertides per l'administració, cap tècnic va poder veure els 
errors? Sobta i cal posar fil a l'agulla perquè la mediocritat no la paguem entre tots.

Amb tot, i per anar acabant, la CUP compartim la necessitat d'esmenar els errors. Aquí hi 
votaríem a favor. Però com bé hem avançat a l'inici de l'exposició, l'ampliació d'usos al polígon 
industrial Valldegata Ponent és un escull insalvable per donar suport a aquesta modificació 
puntual.

Sr. Estanislau Fors. Primer de tot aquest és un punt de majoria absoluta, no? Be nosaltres hi 
votarem a favor per responsabilitat, perquè sembla que si no, no s’aprova. Però creiem que el 
punt era prou important perquè haguéssim tingut una mínima reunió.

L’alcaldessa. És cert el que diu la CUP que al seu moment, quan es van construir els polígons 
industrials, es va trinxar el territori, però es van fer perquè la nostra vila pogués créixer i crear 
llocs de treball. És cert que tenim un polígon que està desert, que és Valldegata Ponent, i tenim  
intenció de  donar-li més vida, ha de tenir més usos dels que té ara, com els de tot Catalunya. 
No hem pensat en res en concret. Han vingut uns quants promotors a preguntar i entenem 
que s’ha de donar un impuls a aquest polígon. Pensem que el més important també és 
solucionar aquest problema que tenen els propietaris de finques en urbanitzacions no 
recepcionades i que no poden ni canviar la cuina de casa seva, perquè és un benefici per a tot 
el poble i per a les persones que estan en  urbanitzacions no recepcionades.
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Agraïm la responsabilitat de Junts per Arenys. La reunió es va fer com sempre, a la Comissió 
informativa hi havia el seu regidor i va estar d’acord en això. Per tant, gràcies per haver-hi 
votat a favor.

Sr. David Caldeira. Nosaltres ja acceptem que hi ha polígons industrials i que difícilment es 
pot tornar enrere. Més que res la nostra proposta és fer un pla estratègic per reactivar els 
àmbits industrial i empresarial, i per tant, si volem créixer com a país, haurem d’invertir en 
aquest  sentit i no en motivar altres usos, que pensem que han de ser en el nucli urbà, on hi ha 
el teixit social de la vila.

Sí que apostem per la industrialització i l’emprenedoria empresarial, però naus i botigues ja n’hi 
ha al polígon i senzillament el que qüestionàvem és el fet d’ampliar els usos. Nosaltres el que 
demanem és un projecte clar per reactivar industrialment aquest polígon.

Sr. Estanislau Fors. Només dir que jo hi votaré a favor i els meus companys s’abstindran.

L’alcaldessa. Per acabar, Sr. Caldeira, una cosa no treu l’altra. És veritat que la indústria no és 
la mateixa ara que als anys vuitanta, ha canviat molt; per tant, la nostra responsabilitat és fer 
una proposta de reactivació industrial, en què ja s’està treballant, per al polígon de Valldegata 
Draper, però també buscar altres fonts perquè això funcioni. El que no podem fer és tenir un 
polígon desert, hem de buscar altres vies que hi siguin compatibles i ens hem d’adaptar als 
temps que corren. Més endavant també ens podem plantejar fer una modificació del POUM 
perquè les naus siguin més grans.

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:

Vots a favor:   Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parrai  Sr. Estanislau Fors Garcia 

Abstencions: Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. 
Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez Clausen, Sra. Belen Quintero Aragón.

Vots en contra: Sr. David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

El Sr. Ramon Vinyes.  Nomes fer un aclariment, Sr. Fors, en el punt anterior hi ha l’informe 
favorable. 

11. MODIFICACIÓ DELS MEMBRES DEL CONSELL MUNICIPAL DE LA GENT 
GRAN.

El Sr. Carles Sala dona compte d’aquesta proposta:

Atès que es vol posar en funcionament el Consell Municipal de la Gent Gran i que de 
conformitat amb el contingut del seu reglament procedeix en primer lloc acceptar la renúncia 
dels seus integrants inicials, per a continuació procedir al nomenament dels membres que han 
estat proposats per les respectives entitats o bé que a títol personal. Tenint en compte que el 
Reglament de funcionament del Consell Municipal de la Gent Gran preveu que el nomenament 
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dels membres del Consell correspon al Ple Corporatiu, una vegada hagin acceptat la proposta 
de funcionament.

Atès que la seva conformitat consta a l’expedient,

PROPOSO al Ple l'adopció dels següents acords:

Primer.- Nomenar les persones que es diran com a membres del Consell de la Gent Gran:

I. En representació de les entitats arenyenques:
a) Esplai Associació d’Arenys de Mar

Titular: Magda López Balasch
Suplent: Manel Bosch Rodríguez

b) Vocalia de Jubilats, Associació de veïns d’Arenys de Mar

Titular: Ramon Doy Vergés
Suplent: Ramón Agulló Tornés

c) Aula d’Extensió Universitària

Titular: M. Assumpció Dias Caballé
Suplent: Montserrat Badosa Cañellas

II. 5 persones a títol personal:

- Josep M. Bertran Català
- Anna Pellicer Calatayud
- Salvador Riera Zarza
- Esteve Torrents Carreras
- Alfred Mola Bota

III. Secretària:

Titular: Laura Espinasa
Suplent: Núria Rossell

Segon.- Notificar el present acord a l’Esplai Associació d’Arenys de Mar, a la Vocalia de Jubilats 
Associació de veïns d’Arenys de Mar, a l’Aula d’Extensió Universitària, al Sr. Josep M. Bertran 
Català, a la Sra. Anna Pellicer Calatayud, al Sr. Salvador Riera Zarza, al Sr. Esteve Torrents 
Carreras, al Sr. Alfred Mola Bota, a la Sra. Laura Espinasa i a la Sra. Núria Rossell.

Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

12. DONAR COMPTE DELS DECRETS D’ALCALDIA DEL NÚM. 682 AL 822 
/2017.

Es dóna compte dels Decrets d’Alcaldia del número 682 al 822/2017.
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Van restar assabentats.

13. DONAR COMPTE DELS ACORDS ADOPTATS PER LA JUNTA DE GOVERN 
LOCAL.

Es dóna compte dels acords adoptats per la Junta de Govern Local en les sessions celebrades 
els dies 18 d’abril  i 2 de maig de 2017.

Van restar assabentats.

14. MOCIÓ PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS  DE JUNTS PER ARENYS I 
LA CUP RELATIVA A DUR A TERME VIA CONSULTA VINCULANT I 
POPULAR SOBRE LA NOVA UBICACIÓ DE LA BIBLIOTECA MUNICIPAL.

El Sr. Estanislau Fors dóna compte d’aquesta Moció:

L’any 1996 es va inaugurar l’actual biblioteca, la qual ja es va detectar que es quedaria petita. 
L’any 2005, tots els partits polítics van acordar que calia cercar una nova ubicació i ampliar-ne 
els metres quadrats. Actualment, la biblioteca d’Arenys és un referent a nivell de comarca per 
totes les activitats que duu a terme, però s’ha quedat petita. 

Els partits polítics, al llarg dels darrers anys han proposat diverses alternatives d’ubicació i, fins i 
tot, la Diputació de Barcelona ha realitzat diversos estudis i projectes tècnics amb propostes i 
futures necessitats per aquest tipus d’equipament municipal. El passat mes de novembre, la 
Gerència de Serveis de Biblioteques de la Diputació va presentar un estudi per a la seva 
possible ubicació al Calisay. 

Durant les reunions amb els diferents partits polítics per aprovar els pressupostos municipals 
2016, es va acordar fer una consulta vinculant i popular, durant el mes de juny d’aquest mateix 
any, on els ciutadans d’Arenys de Mar decidissin on volen ubicar la nova biblioteca. 

Aquest procés ha d’informar de forma transparent del cost dels trasllat i de les noves 
instal·lacions i les modificacions urbanístiques que caldrien en cada proposta que es presenti. 
Aquesta consulta ha de ser vinculant i s’ha d’ajustar a la normativa de la Generalitat referent a 
processos de Participació Ciutadana. 
Davant les declaracions en el Ple Municipal del Regidor Ramon Vinyes el passat mes d’abril, en 
que va afirmar que la moció presentada al passat Ple del 26 de juny de 2016 ja havia caducat i 
que no era necessari fer una consulta popular vinculant, des de Junts per Arenys tornem a 
entrar-la per a que aquesta vegada SI s’accepti el compromís de la moció per part del govern. 

Es per tots aquest motius que proposem que en aquest Ple l’adopció dels següents acords: 

1. Que l’equip de govern convoqui una consulta vinculat i popular per a que la ciutadania 
decideixi on s’ha d’ubicar la nova biblioteca municipal, durant els mes de juny a setembre de 
2017. 
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2. Que l’equip de govern prepari i redacti per a informació publica les diferents propostes de 
possibles ubicacions amb els seus costos, canvis de planejament i totes les conseqüències 
(econòmiques, urbanístiques i culturals) que pugui suposar el seu futur trasllat. 

3. Que l’equip de govern ens tingui en consideració i ens faci participants directes a 
nosaltres com a la resta de partits polítics municipals en el procés de negociacions de 
la compra de Les Clarisses o de qualsevol altre equipament que es vulgui comprar per ubicar la 
futura biblioteca. 

4. Traslladar els resultats de la consulta vinculant al Servei de Gerències de Biblioteques de la 
Diputació de Barcelona per a que doni la seva aprovació definitiva 

Sra. Belén Quintero. Només dir que nosaltres estem d’acord amb aquesta Moció i amb el 
redactat. No som gaire partidaris de consultes, però el que sí que demanem és que sigui una 
consulta que tingui molta informació per a la ciutadania.

Sra. Isabel Roig.  És a les hemeroteques que Iniciativa sempre s’ha decantat perquè les 
Clarisses fos la futura Casa de les Lletres. Més que decidir on posem la nova Biblioteca, cal 
tenir clar les finques que tenim i la disponibilitat de cada una d’elles, si es poden vendre i 
invertir en el nou equipament. Estem parlant d’un veritable Pla d’equipament. Quan la 
Biblioteca se’n vagi del seu lloc actual, què hi col·locarem? Nosaltres, per exemple, apostaríem 
pels Serveis Socials i el Centre Obert Tallaferro. Recordem que els Serveis Socials els tenim 
des de fa anys en mòduls. Si instal·lem la Biblioteca al Calisay, hipotecarem la Sala Polivalent? 
On posaríem els avis de l’Esplai? La gent jove, l’espai de les entitats? Farem una consulta per 
veure què fem amb la caserna de la Guàrdia Civil, l’Escorxador, la casa i el terreny del carrer 
Capellans o la casa d’en Sidro de les Aigües? Nosaltres ja feia anys que jugàvem aquesta partida 
d’escacs, perquè quan es mou una peça es comencen a moure totes, per això tant de bo entre 
el govern i els partits de l’oposició puguem tancar aquesta partida a anys vista. No entenem la 
Biblioteca com un fet aïllat, forma part del futur dels espais públics arenyencs.

Fa deu anys que els successius governs d’Arenys ho hem intentat,. Els dos primers intents van 
ser després que el convent de les Clarisses es posés a la venda, i anaven lligats a operacions 
urbanístiques, vinculades a pisos o a un supermercat, per exemple. Ara és el tercer intent, i 
tots volem pensar que definitiu, perquè l’antic convent de les Clarisses passi a ser de titularitat 
pública. Guanyaríem zona verda al centre de la vila i obriríem l’Asil Torrent fins a Lourdes.

Estan en el seu dret de posar-nos contra les cordes amb aquesta moció, però jo em pregunto 
per què no van consultar la població quan volien fer un hotel a la plaça Lloveras?

A Iniciativa creiem en la participació ciutadana. És públic que nosaltres sempre hem parlat d’un 
procés participatiu sobre el model de la Biblioteca, ho hem explicat en aquest mateix ple, ho 
hem explicat a la ràdio i on ha calgut. Ho estan fent les noves biblioteques en construcció amb 
tots els agents implicats. Al Prat, per exemple, han fet una biblioteca que gira a l’entorn del 
mon de la cuina, o a Vic, entorn del mon de l’aprenentatge i la formació.

Sapiguem que el Servei de Biblioteques no veu amb bons ulls que es dugui a terme una 
consulta d’aquesta mena. Ells treballaran al costat nostre en el procés de què volem que sigui 
aquesta biblioteca.
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Sr. Josep Manel Nogueras. Des de el nostre grup, creiem que el trasllat de la Biblioteca a 
una altra ubicació que no sigui les Clarisses és un error. Sempre hem dit que la Casa de les 
Lletres ha d’anar ubicada a les Clarisses, pensem que és una oportunitat única i no podem 
perdre més el temps. Tot i que nosaltres estem a favor de les consultes, creiem que ara no és 
el moment.

Sr. Ramon Vinyes. El tema el separarem en diversos conceptes, un d’ells és els equipaments. 
Necessitem un nou equipament perquè la Biblioteca se’ns ha fet petita i tots els estudis diuen 
que necessitem una Biblioteca més gran i, per tant, hem de buscar un lloc i alternatives. Amb el 
que tenim ara, o fem fora algú o adquirim alguna cosa nova.

Hem estat treballant, el nostre grup i la resta del govern, en un Pla d’equipaments, però 
sempre partint de la idea que necessitem un equipament més. Una altra cosa és que algú 
pogués dir que a la Guàrdia Civil hi posem la Biblioteca, que de tota manera és impossible 
perquè està fora de normativa i per tant necessitem un equipament nou.

És important tenir la Biblioteca en un lloc cèntric i les Clarisses ho són. Per tant, veiem clar 
aquest equipament.

En l’aspecte urbanístic, és la porta d’entrada a un gran parc central, si els governs són capaços 
d’enllaçar aquest espai de parc amb Lourdes amb visió de futur. La parcel·la és vital per al 
desenvolupament d’Arenys de Mar.

Un altre tema és el del masover, nosaltres entenem que si s’acaba comprant es resol aquest 
problema. No és el tema més important, però ho hem de tenir en compte. Legalment potser 
no tenim responsabilitat però moralment sí, per no haver fet les coses bé.

Des de l’any 2003 aquest Ajuntament sempre ha anat amb el mandat d’adquirir les Clarisses. 
En aquell moment els preus eren molt elevats però ara és perfectament plantejable l’opció de 
compra.

Nosaltres continuem treballant en aquesta idea, que teníem en el nostre programa electoral. 
En el mandat anterior també es va estar treballant en aquest sentit, estic segur que si tots 
governéssim aniríem cap aquí i per tant nosaltres votarem en contra d’aquesta moció.

Sr. David Caldeira. Com no pot ser d'una altra manera, la CUP votarem per segona vegada 
a
favor d'aquesta moció. I hi votarem a favor perquè és precisament el fet de consultar el poble
un dels trets definitoris del nostre ADN.

És sabut, i ho hem explicat del dret i del revés, que la CUP apostem per fer la Biblioteca al 
Xifré. Hi veiem fortaleses com el fet que l'espai és municipal, la seva centralitat, la seva 
construcció a quatre vents, al costat del Centre d'Estudis Salvador Espriu, etc. Ara bé, tot i la
convicció de la idoneïtat de l'espai, no ens fa por saber l'opinió dels arenyencs i, si s'esdevé, 
haver de corregir i acceptar la decisió de la majoria; això, precisament, és consultar i participar.

Per tant, per segona vegada votarem que sí a fer la consulta, i més quan, com es diu en 
l'exposició de la moció, en el passat ple el regidor del PSC va dir que, com que la moció havia 
caducat, doncs ja era paper mullat. La CUP sempre hem entès les mocions més enllà del seu 
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vincle jurídic i, per tant, la responsabilitat va molt més enllà d'una data de caducitat, la 
responsabilitat està en la consciència de cadascú. Era més fàcil que el regidor del PSC hagués 
dit alguna cosa així com "doncs ara ja no pensem així”, o “ no teníem ni idea d'on fer la 
Biblioteca i ara sí, etc.", però és clar, dir que la moció ha caducat, que formalment és així, és 
una manera gens clara de sortir per la tangent.

Així que, sense por a saber què pensen els arenyencs, la CUP donarem suport a aquesta 
moció.

L’alcaldessa.  Tots els governs que han passat han intentat comprar les Clarisses. Ho va 
intentar el govern de Miquel Rubirola, el govern d’Iniciativa, Socialistes i Esquerra, el govern de 
Convergència i el PP.  Aquest edifici està en venda en uns quants portals immobiliaris. És un bé 
protegit, que està en mans privades  i  el que volem aquest govern és que no quedi en mans 
privades i que hi vagi la Biblioteca, com abans ho tenien molt clar altres grups polítics que hi ha 
a la sala.

Tenim diversos reculls de notícies on el grup municipal de Junts per Arenys ja volia adquirir 
aquest edifici per construir-hi la Casa de les Lletres. A tall d’exemple, en una notícia del web 
municipal, el dia 12 de juny de 2012, ja van dir que es reprenien les converses amb el 
propietari de les Clarisses, per aconseguir que aquest edifici passés a mans municipals i poder 
convertir-lo en la Casa de les Lletres, projecte llargament reivindicat per diverses formacions 
polítiques de la vila, com així ha de ser.
   
Tenim molt clar que el nostre poble s’ha de quedar el convent de les Clarisses, perquè és un 
gran equipament i perquè necessitem més equipaments. A nosaltres, en aquest Ple, ens han 
demanat que féssim un pla d’equipaments. Ja hi hem començat a treballar i ho estendrem als 
altres grups del consistori. En aquest pla sempre hi ha les Clarisses. S’ha de pensar a molts anys 
vista.

Com ha dit el regidor Ramon Vinyes, tots tenim una responsabilitat moral amb el masover i 
tenim pressa perquè es faci justícia. Això s’arregla fent una compravenda i tenim molt clar que 
volem fer-la i pagar el dret d’habitatge del masover. Aquesta consulta és una opció ja que pot 
avalar o condicionar el govern i nosaltres tenim pressa perquè volem pagar el dret d’habitació 
del seu masover.

Sr. Estanislau Fors. Primer dir que tot aquest drama que hi ha és que uns partits polítics, 
Junts per Arenys i la CUP i amb el vot a favor del PP, volen que la gent voti en una consulta. El 
que vostès proposen són altres coses; nosaltres el que demanem és una consulta popular, de la 
qual ja es va parlar quan jo era alcalde i una de les condicions era que la faríem i vostès hi van 
estar d’acord. Voler fer una consulta popular no vol dir que et neguis a comprar les Clarisses, 
una consulta que és l’eix vertebrador del futur d’Arenys.

Volem que s’avaluïn les tres opcions, Xifre, Calisay i Clarisses, què ens costa i els col·lectius 
que s’han de moure. Vostès governen i no són majoria, per tant si s’aprova aquesta moció, han 
de fer una consulta.

Nosaltres ho volíem al Calisay, però no ens oposem a cap ubicació que decideixin els 
ciutadans. Els ciutadans han de saber quin és el seu cost. Quan vostès governaven, van signar 
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amb un privat i volien posar-hi un Bon Preu i un pàrquing, absolutament horrorós. Vostès 
diuen que la consulta no la faran fins que no hagin comprat les Clarisses.

Nosaltres sempre hem dit que volíem comprar les Clarisses, i deien que no era necessari. 
Vostès canvien les regles del joc. Un pla d’equipaments, no l’havíem de fer entre tots els grups? 
Si ho compra un privat també s’ha de resoldre el problema del masover.

Per part dels tècnics s’ha de fer l’avaluació de les tres ubicacions i el seu cost.

No ens volen a cap negociació, quants alcaldes els fan fora i fan el traspàs que vaig fer jo?

Cridi’m al seu despatx i doni’m una mica de complicitat. No em fan cas i encara volen que els 
donem el nostre suport per comprar les Clarisses.

Facin el que hagin de fer, facin la consulta i nosaltres els ajudarem perquè puguin comprar les 
Clarisses.

Si us plau, facin la consulta.

Sra. Belén Quintero.  Només volia dir que ha comentat que tots estaven d’acord, menys la 
CUP, en la compra de les Clarisses, i que jo tampoc hi estic d’acord. Crec que és una inversió 
molt important i que no ha de ser una  prioritat per al municipi, no solament la compra sinó 
tampoc la rehabilitació. Per tant, donat que hi ha molt d’interès a comprar,  voto a favor 
d’aquesta Moció, que el que demana és la consulta en tots els edificis, perquè la gent sàpiga les 
conseqüències i l’import de tot.

Sr. David Caldeira. Coincidim plenament amb el PP, no és un tema d’estètica, ja ho sabem 
que és un bé protegit, però tant ho és per a un privat com per a l’administració. Fa un any que 
vam aprovar una moció per unanimitat i vostès ara ho giren com un mitjó. Tothom sap que hi 
ha hagut un desemparament del masover, que avui ens acompanya. Ara bé, que la cosa passa 
per comprar les Clarisses amb un cost de 1.800.000 euros? El poble decidirà i nosaltres ho 
acceptarem. Tots tenim responsabilitat i hi ha d’haver altres solucions.

Ens sembla bé el pla d’equipaments, però també hem de saber què ens vendrem. Vostès 
comencen la casa per la teulada. Nosaltres demanem un consulta, res més que això, i el poble 
decidirà.

Sr. Ramon Vinyes.  Sembla  un interès nul per la Biblioteca per part del PP, i també és 
important urbanísticament per al municipi un espai de lleure i comunicació. Com volem 
consultar si no és nostre? Demanaria serietat, després de 12 anys ningú comença la casa per la 
teulada. Si no tenim un nou equipament  a qui fem fora dels equipaments?

L’alcaldessa. Em sorprèn que la Sra. Quintero digui que no és una inversió important i que 
no és oportuna. Li llegiré els titulars de les notícies de quan vostè formava part del govern, que 
va intentar comprar les Clarisses: 12 de juny de 2012: Es reprenen les converses amb el 
propietari de les Clarisses; 1 d’agost de 2012: El govern d’Arenys de Mar vol resoldre la 
compra de les Clarisses al setembre; 1 d’octubre de 2013: La possibilitat que les Clarisses 
siguin un Centre Internacional d’Art es complica; 2 d’octubre de 2013: Ja no nega que hagi 
perdut l’interès per les Clarisses; 19 de novembre de 2013: Bon Preu denuncia la propietat de 
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les Clarisses; 7 de setembre de 2015: ICV critica assabentar-se del preacord per les Clarisses a 
través de la premsa; 13 d’octubre de 2015: L’operació per a les Clarisses podria desencallar-se 
la setmana que ve; 13 de novembre de 2015: Xavier Masgrau diu que hi ha dos inversors 
interessats en els terrenys de la Panificadora i les Clarisses; agost de 2011: Les Clarisses s’han 
venut a Bon Preu, l’Ajuntament obtindria sense cap cost de compra, l’edifici del convent i una 
franja de terreny circumdant a canvi de permetre un desenvolupament urbanístic; novembre 
de 2011: El convent de les Clarisses pendent de dues cadenes de supermercats; desembre de 
2011: Les dilacions del govern allunyen la Casa de les Lletres de les Clarisses; gener de 2012: 
L’Ajuntament tornarà a intentar la compra del convent de les Clarisses; febrer de 2012: 
L’Ajuntament només comprarà les Clarisses si baixa el preu de venda; abril de 2012: La 
compra de les Clarisses a un sol pas després d’haver resolt el futur del masover; maig de 2012: 
L’Ajuntament pagarà el convent de les Clarisses a terminis durant 4 anys; setembre de 2012: 
(en una entrevista al regidor Joan Miquel Llodrà) La compra de les Clarisses no és una frivolitat 
sinó un projecte a llarg termini; octubre de 2012: Ultimàtum per a la venda de les Clarisses; en 
un breu del desembre de 2012: Les Clarisses en venda; abril de 2013: El govern tornarà a 
intentar comprar a la baixa el convent de les Clarisses; maig de 2013: L’Ajuntament ja busca un 
nou lloc per a la Casa de les Lletres; juliol de 2013: Les Clarisses serà un centre d’art i la plaça 
Lloveras un hotel cultural; juliol de 2014: L’operació de l’hotel lligat al centre artístic a les 
Clarisses s’eternitza; maig de 2015: Les Clarisses entren en campanya; setembre de 2015: 
Preacord per cedir gratis al poble l’antic convent de les Clarisses; desembre de 2015: Les 
Clarisses tenen dos nòvios; l’abril de 2016 (vostès encara en el govern): Cap notícia sobre la 
difícil carambola Biblioteca-Esplai-Clarisses; i a la sessió de Ple de data 26 de gener de 2017, 
vostè va dir: “En aquest tema de les Clarisses estem d’acord, simplement li dic que no ens 
avisin quan ja estigui tot fet o que no ens n’haguem d’assabentar per les notícies de la ràdio, i 
evidentment que li donarem suport en la compra de les Clarisses, perquè tots hi hem 
treballat”. I durant aquest període es va fer un informe de l’arquitecte municipal, que va fer una 
taxació per un import de 1.200.000 euros. Posteriorment, el maig de 2012, es va fer un 
informe extern, que va costar força diners, que ho va taxar en un 1.800.000 euros. Ens va 
sorprendre la taxació.
Nosaltres estem treballant amb la taxació de l’Ajuntament, com no potser d’una altra manera. 
Per tant, Sr. Caldeira, el cost no són el 1.800.00 euros. I en el tema del masover no hi ha cap 
altra solució.

Quant al Sr. Fors, repetiré el que han dit en aquest Ple, que no donaran suport a una compra si 
no els  fem cas. Condicionen una compra al fet que els fem cas? Això és responsabilitat? 
Pensen en el poble? Ho fan en clau partidista, és que és volen penjar-se la medalla vostès?   
 
Sra. Belén Quintero.  En resposta al Sr. Vinyes, que ha fet referencia al PP o a mi mateixa: 
No és veritat que no vulguem la Biblioteca, el que no volem és fer una inversió tan gran i 
entenem que no és una prioritat. Després de tots els articles que ha llegit, crec que no n’ha 
trobat cap que digui que el PP vulgui comprar les Clarisses. Jo mai hi he donat suport, sempre 
ha estat una petita baralla amb el govern. Una altra cosa era amb Bon Preu, que pràcticament 
ens sortia de manera gratuïta l’edifici.

Sr. Estanislau Fors. La gent que avui ens escolta que tingui clar que els tres partits de 
l’oposició que tenen majoria absoluta porten a votació fer una consulta, igual que a Arenys de 
Munt els partits d’ERC i PSC hi van portar fer un multireferèndum.
No és Clarisses sí, Clarisses no. Amb això ni Junts per Arenys, ni la CUP, ni el PP hi estaríem 
d’acord.
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Nosaltres acceptem el que ens digui la ciutadania: si diu Calisay bé, si diu Xifré bé, i si diu 
Clarisses també bé. No va ser una idea nostra proposar el Calisay per fer la Biblioteca, sinó del 
Servei de Biblioteques de la Diputació, el Sr Permanyer, i el Sr. Llodrà més aviat no ho veia 
clar.
Facin la consulta i segur que sortiran les Clarisses, però així la gent sabrà què ens costa i per 
quant ens hipotecarà.
Tot ho redueixen a un menyspreu absolut a les meves paraules. 
Faci la consulta i nosaltres els acompanyarem a comprar les Clarisses. Senzillament que ens 
tinguin informats i sobretot saber què ens costarà. De tota manera poden comprar les 
Clarisses sols, no som necessaris. 

Sra. Isabel Roig. L’antic gerent del Servei de Biblioteques, el Sr. Permanyer, també va donar 
el vistiplau a les Clarisses. L’actual gerent, la Sra. Marta Cano, també ha vingut a avaluar les 
Clarisses.  I vull insistir que la gerència del Servei de Biblioteques no veu amb bons ulls que 
sigui un tema de consulta, entenen que el que ha de ser motiu de consulta és el model de 
biblioteca.

La  Alcaldessa. Sr. Llodrà, el crido a l’ordre per primera vegada.

Sr. Vinyes. He estat al·ludit un parell de vegades per la Sra. Quintero.  Dir-li que vostè pel 
tema de la biblioteca no hi tenia cap fervor i en canvi pel tema de la policia sí que n’hi tenia 
molt. No volen una biblioteca, es digui Clarisses o es digui com es digui, sinó veurien que és 
una necessitat, i volen fer una pregunta que no té una sortida.

L’alcaldessa. Per nosaltres és una prioritat comprar les Clarisses i els ensenyaríem tot el que 
es pot fer allà i el cost de fer-ho al Calisay i al Xifré. Quan les negociacions estiguin més 
avançades, els informarem de tot.

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:

Vots a favor:   Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, 
Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez Clausen, Sr. David 
Caldeira Bacardit, Sr. Gerard Termes Serra i  Belen Quintero Aragón.

Vots en contra: Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra.  

15. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE JUNTS PER ARENYS 
RELATIVA A SOL·LICITAR ZONA D’ACTUACIÓ URGENT ALS BOSCOS DEL 
MARESME.

La  Sra. Viviana Pérez dóna compte d’aquesta Moció:

L’ús de la biomassa forestal per a la producció d’energia tèrmica s’està implantant de forma 
generalitzada a tot Europa. L’augment dels preus dels combustibles fòssils, la necessitat de 
disminuir la dependència energètica exterior que tenen molts països, molt especialment el 
nostra i, en general, per tots els aspectes mediambientals positius de la bioenergia de la 
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biomassa, han facilitat que s’estiguin produint importants avenços tecnològics tant en la 
producció de la matèria primera com en les instal·lacions tèrmiques. 

Més del 90% dels boscos del Maresme són de propietat privada que pertany aproximadament a 
més de 5.000 propietaris dels quals hi un percentatge molt baix associats i amb una superfície 
mitjana que no arriba a les 4 Ha. 

S'ha produït un abandonament per part dels propietaris de la gestió, per la poca rendibilitat de 
les mateixes, de les feines tradicionals del bosc i per tant de la seva cura i bona conservació. 
Aquest fet, provoca el creixement de la massa forestal i el sota bosc, debilitant els arbres, que 
unit a la sequera dels boscos, ha facilitat que algunes afectacions endèmiques en els pins, 
especialment el "Tomicus", tinguin en aquests moments la característica de plaga, que obliga a 
tallar l'arbre per impedir que es propagui, a més que els arbres morts per aquesta causa i per 
la sequera són un greu perill d'incendi del bosc. 

Els arbres de la Serralada Marina que forma part de la Serralada Litoral Catalana, són a més, 
fonamentals per retenir l'aigua de les pluges tempestuoses i evitar riuades nocives per a l'home, 
els cultius i els habitatges. 

Si no es no prenen mesures, es corre el risc de la desaparició d'importants zones de boscos, a 
causa de les diferents amenaces que provocaran conseqüències molt negatives per al medi 
ambient, el paisatge i la biodiversitat. 

Hi ha altres zones del País que estan explotant econòmicament els boscos amb la biomassa, 
amb la fusta i amb altres formes d'explotació, que a més d'obtenir un benefici econòmic, 
mantenen en perfecte estat els boscos, evitant els riscos de desaparició dels mateixos a llarg 
termini. Nomes a la província de Barcelona es calcula un potencial de biomassa de 
340.000t/any. 

Atès que el Maresme té 24.000 hectàrees de boscos, que significa un 65% de tot el territori 
comarcal, de les quals 6.600 son de pi pinyer, i 2.140 de boscos mixtes amb pi pinyer, sumant 
al voltant d’un 36% de la superfície forestal de la Comarca i un 22% de la superfície total del 
Maresme. 

Vist que actualment els seus boscos, i especialment les pinedes de pi pinyer i els boscos mixtes 
amb pins pinyers estan afectats severament per la sequera i per diverses plagues que han deixat 
més de 800 Ha amb arbres morts, i que tot indica que els propers anys, la situació encara serà 
més greu, afectant fins a 6.000 Ha, un 20% de la superfície forestal i un 15% de la superfície del 
Maresme. 

Vist l’acord pres pel Ple del Consell Comarcal del Maresme, de data 21 de març del corrent, 
en que es sol·licita al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Alimentació de la 
Generalitat de Catalunya la declaració de Zona d’Actuació Urgent als Boscos del Maresme 
amb coberta vegetal de pi pinyer, i que s’endeguin les accions necessàries per eliminar l’arbrat 
mort i gestionar el bosc per reduir el risc d’incendi forestal i millorar les condicions ambientals 
dels Boscos del Maresme. 

Per això, el Grup Municipal de Junts per Arenys demana al Ple l'adopció dels següents: 
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ACORDS 

1.  POTENCIAR per part de l'Ajuntament l'associacionisme dels propietaris de parcel·les de 
boscos, a fi d'obtenir les subvencions per als treballs per a l'eradicació de les plagues, 
especialment del "Tomicus", així com per afavorir l'explotació sostenible dels boscos. 

2. FOMENTAR xerrades, taules rodones, tallers, etc. en col·laboració amb el Consell 
Comarcal i dirigits a sensibilitzar d’aquesta problemàtica tant a la població en general, com 
especialment als propietaris de boscos. 

3. APROFITAR els treballs d’eradicació del “tomicus” per potenciar que les Associacions de 
Propietaris Forestals puguin fer els plans d’ocupació i formació adreçats als treballs de 
manteniment i explotació sostenible dels boscos. 

4. AFAVORIR les instal·lacions de biomassa en equipaments municipals i, a poder ser amb 
biomassa de proximitat, per ajudar a la gestió del boscos del Maresme. 

5. CREAR una comissió de seguiment dels presents acords, amb tots els partits polítics amb 
representació institucional en la Corporació local. 

6. INSTAR la Diputació i la Generalitat a incrementar els recursos per a l’eradicació de les 
plagues als boscos, així com per estimular l’explotació sostenible dels mateixos. 

7. DONAR suport a la sol·licitud del Ple del Consell Comarcal del Maresme, de data 21 de 
març del corrent, i sol·licitar al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i Alimentació de 
la Generalitat de Catalunya la declaració de Zona d’Actuació Urgent als Boscos del Maresme 
amb coberta vegetal de pi pinyer, i que s’endeguin les accions necessàries per eliminar l’arbrat 
mort i gestionar el bosc per reduir el risc d’incendi forestal i millorar les condicions ambientals 
dels Boscos del Maresme. 

8. FACULTAR a l’alcaldessa per a que pugui signar qualsevol document que es derivi dels 
presents acords, i en doni compte posteriorment al Plenari de la Corporació. 

9. DONAR TRASLLAT del present acord al Departament d’Agricultura, Ramaderia, Pesca i 
Alimentació de la Generalitat de Catalunya i al Consell Comarcal del Maresme, per al seu 
coneixement i efectes. 

Sra. Laia Martín. Com no pot ser d’altra manera, el govern votarem a favor d’aquesta 
moció, conscients de la greu problemàtica que suposa el Tomicus a la nostra comarca i al 
nostre municipi. Aquesta plaga, endèmica del nostre territori, està tenint un impacte gravíssim 
en els nostres boscos. 

Fer una bona gestió dels arbres afectats, bàsicament retirar-los del bosc, és imprescindible per 
tal de minimitzar el risc d’incendis, així com per garantir que el sotabosc, bàsicament d’alzina, 
pot desenvolupar-se i repoblar les zones.
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Des del moment en què hem tingut el focus principal d’afectació de Tomicus a la nostra 
comarca hem treballat amb el Consell Comarcal 

Els nostres tècnics han fet un intens treball de camp identificant totes les finques afectades, a fi 
de poder identificar-ne els propietaris i treballar amb ells perquè fessin una correcta gestió de 
la finca.

De fet, el passat 12 d’abril vam convocar tots aquests propietaris a una reunió informativa a 
l’Ajuntament, conjuntament amb el consell Comarcal i la Diputació, en la qual vam explicar-los 
què és aquesta plaga, i com s’han de combatre els seus efectes. A més, també els vam informar 
de com associar-se a l’Associació de Propietaris Forestals, fet que és imprescindible per tal de 
poder rebre els ajuts públics per a la tala i retirada de la fusta dels boscos. Així mateix, ens vam 
oferir a facilitar-los la documentació necessària per a adherir-se a l’Associació, i acompanyar-
los en el procés.

Per tots aquests motius, votarem a favor de la moció.

Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

16. MOCIÓ PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DE JUNTS PER ARENYS 
RELATIVA A SOL·LICITAR UNA ZONA D’ESBARJO PER GOSSOS A LA 
PLATJA.

Sra. Soraya Real. Des de Junts per Arenys ens agradaria fer una petita prèvia a la lectura de 
la moció, perquè la gent que ens escolta n’entengui el sentit.

El passat dimecres 17, Junts per Arenys vam entrar per registre a l’Ajuntament la moció que 
avui presentem. La presentem perquè el govern municipal va manifestar públicament a Ràdio 
Arenys i posteriorment a El Punt Diari que hi hauria 3 zones d’esbarjo per a gossos però cap a 
la platja.

Una setmana més tard, entenem que l’equip de govern ha rectificat i ha fet declaracions als 
mateixos mitjans, dient que finalment hi haurà una zona a la platja de la Picòrdia.

Bé, des de Junts per Arenys, podríem haver retirat la moció, perquè certament, confiem que la 
regidora Martín tirarà endavant el projecte. Però ens estimem més, presentar-la avui i 
d’aquesta manera quedarà ratificada o no per aquest Ple.

La  Sra. Soraya Real dóna compte d’aquesta Moció:

Vist que els darrers anys l’Ajuntament d’Arenys de Mar ha realitzat un seguit d’esforços per tal 
de que la convivència entre persones i animals fos una realitat. 

Vist que s’ha invertit econòmicament en senyalitzar la via pública, obrir els parcs a l’accés de 
gossos i habilitar zones d’emergència. 
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Vist que hi havia planificades tres zones de lleure per gossos, a Can Quintana, a la Raureta i a la 
platja de la Picòrdia. Amb planells de la zona i una part de dotació econòmica a la partida de 
Salut Pública. 

Vist que a la nostra vila hi conviuen amb nosaltres un munt de gossos, segons les dades que va 
dir el regidor de l’àrea, uns 400 censats més els que no ho estan que poden ser el doble, i que 
aquests necessiten per la seva salut córrer i gaudir de llibertat en els moment dels seus 
passejos. 

Vist que la zona de platja és una de les més concorregudes pels propietaris amb els seus gossos 
al llarg de tot l’any. 

Vist que les accions dutes a terme en quant a l’horari establert perquè els gossos puguin 
accedir a la platja en temporada de bany han funcionat perfectament al llarg d’aquest temps. 

Vist que no hi ha hagut ni una sola incidència entre propietaris de gossos, gossos i altres 
usuaris a les platges arenyenques. 

Vist que els arenyencs gaudim d’un front litoral de 3,7 km amb diverses platges. 

Vist que és una demanda latent i insistent dels propietaris i de l’Associació pels Drets dels 
Peluts d’Arenys que l’ajuntament implanti una zona d’esbarjo per gossos en àrea de platja. 

Vist que estem arribant a l’estiu i que el proper 1 de juny els nostres gossos tindran limitada 
l’entrada de les 20h a les 8 del matí. 

Vist que Catalunya és una de les regions on hi ha més platges de gossos, obertes perquè els 
nostres animals es puguin banyar i passejar. Són conegudes la Platja de Griells a l’Estartit, la 
Platja de la Rubina a Empuriabrava, Cala Vallcarca a Sitges, la Platja de Riumar a Deltebre, la 
Platja de Can Caponet i la Cala del Cementiri a L’Ametlla de Mar, la Platja del Trabucador a la 
Ràpita, la Platja de llevant a Barcelona... 

Vist que la llei estatal prohibeix d’entrada la presència de gossos a les platges, però que cada 
ajuntament pot regular, a partir de les ordenances, si autoritza el bany als gossos, no podem 
restar impassibles. 

És per tot això, que el grup municipal de Junts per Arenys, insta al govern municipal a habilitar 
una zona temporal d’accés, passeig i bany als gossos per aquest estiu del 2017, mentre es 
treballa amb el canvi de l’ordenança municipal de tinença d’animals que es va votar per 
unanimitat en aquest Ple el passat ple de febrer.

Sr. Gerard Termes. Des del grup municipal de la CUP volem convidar a la reflexió sobre 
com tractem en aquesta sala els temes relacionats amb els animals de companyia, ens preocupa 
la poca planificació, rigor i, per què no dir-ho, l'ús polític que se'n fa.

Per ser rigorosos, doncs, posem sobre la taula:
Els animals de companyia aporten als seus amos beneficis i servituds. Per una banda, aporten 
els beneficis de la companyia, l'alegria, etc., per l'altra, servituds com la despesa econòmica que 
representa alimentar-los i cuidar-los, el temps que reclamen, els espais que necessiten..., però 
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per a la resta de la societat només aporten servituds: despesa en neteja de carrers, adequació 
d'espais públics, problemes veïnals, accidents, etc., i amb això no volem dir que siguin 
perjudicials per a la societat, sinó que, simplement, generen servituds que cal gestionar. Això 
passa amb moltes altres coses que aporten benefici individual i perjudici públic, com per 
exemple els cotxes, que qui en té està molt content de poder-se desplaçar allà on vulgui però 
que socialment representen una gran despesa en aparcaments, carreteres, gestió del trànsit i la 
contaminació, etc.

Però... algú s'imagina plantejar un pla de mobilitat en una societat on només el 30% dels 
vehicles estiguessin matriculats???

Per si la comparativa sembla exagerada, posem-hi dades.

 Segons estadístiques de la Generalitat, entre un 50 i un 85% dels gossos no estan registrats, en 
el cas de Barcelona ciutat, un 72%

 A Arenys, no tinc dades actuals, corregiu-me si no és així, hi ha més de 400 gossos censats, 
això vol dir que en realitat n'hi deu haver prop de 1.500, o sigui 1 gos per cada 10 arenyencs.

 Comptant que cada gos defequi 2 cops al dia, això vol dir 3.000 excrements diaris que, com ja 
sabem, per pocs propietaris incívics que hi hagi, acaben embrutant molt els carrers. I aquí se 
sumen els orins, on la consciència de netejar-los és molt inferior. Tot això, es tradueix en 
despesa pública.

 D'altres països com Canadà i els EUA, on estan gestionant de forma més rigorosa aquest 
tema, tenim les següents dades: Als EUA cada any hi ha 4,7M de mossegades i 40 morts per 
atacs de gossos, dels quals el 75% són nens (a casa nostra serien 1 mort i 120.000 mossegades).

 Insisteixo: no són dades per criminalitzar els animals de companyia, sinó per posar damunt la 
taula que estem parlant de quelcom més complex que l'emotivitat del fet de tenir un animal de 
companyia.

 I tornant a la comparativa d'abans, tothom assumeix que tenir un vehicle implica una despesa 
anual mínima de 200€ per pagar un impost de circulació i fer un manteniment obligatori per 
evitar accidents, i complir unes normes de trànsit, etc., doncs amb les dades a la mà, no s'entén 
que hi hagi tan poca exigència respecte les obligacions que tenen els propietaris d'animals. Falta 
d'exigència, que no deixa de ser falta de valentia per part de les administracions, que es 
tradueix, per exemple, en la taxa per tenir un animal de companyia (si està censat, és clar). Als 
EUA, 150$/any, a BCN, 30€/sempre, i Arenys de Mar, 8,10€/any.  D'acord que als EUA tenen 
un nivell de vida més alt, però no 20 vegades més alt... simplement que han estudiat 
acuradament el cost públic que representen els animals de companyia i els surten aquests 
números...

 Dit això, i anant al que tracta la moció... és clar... ja estem amb la falta de rigor... la normativa 
actual no ho permet. Tots estem d'acord que s'ha de modificar per incloure-hi els espais per a 
gossos, però mentrestant, si es planteja un espai on els gossos vagin deslligats quan l'ordenança 
ho prohibeix, com serà l'informe de la secretària? suposo que negatiu. I si es fa igualment i hi 
ha un accident, qui assumirà la responsabilitat subsidiària?

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

21
/0

6/
20

17
S

ec
re

ta
ri

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
22

/0
6/

20
17

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001


36

Quin cost té habilitar una zona especial per a gossos? Perquè suposo que no volem un tancat i 
prou, sinó una zona amb condicions sanitàries i de convivència garantides. Això, segons 
exemples d'altres llocs on es fan les coses ben fetes, vol dir:

 Control d'accés: només es deixen entrar gossos censats, amb xip, amb vacunes al dia, que 
siguin adults (cadells no), que no estiguin en zel, que no siguin perillosos, i amb un aforament 
limitat segons els metres quadrats del tancat.
 Es prohibeix l'entrada de joguines per gossos, que són transmissores de malalties
 Es prohibeix l'entrada d'infants
 Pla de neteja i desinfecció especial
 Fonts per beure aigua

Com podem veure, a part de la inversió en el tancament i instal·lacions, hi ha una despesa 
especial en neteja i, el més important, en personal de control d'accés, que tranquil·lament, si 
comptem 2 torns, estaria per sobre dels 3.000€ mensuals...

Així que, d'acord, tots pensem que estaria bé tenir espais d'esbarjo per a gossos, però si 
comptem les despeses que representa, són assumibles?

I ja que parlem de la platja, aquí topem amb un altre problema legal: les platges són, per llei, de 
lliure accés per a tothom, això vol dir que no es pot limitar l'accés, i si es fa, podria derivar en 
una denúncia. També es parla de si l'espai seria només per a gossos d'Arenys. Sí? Com es pot 
prohibir l'accés a una persona i un gos a una platja pública?

Bé, tot això és al que em refereixo amb la manca de rigor, que les coses s'han de fer ben fetes:

1. Prendre mesures per aconseguir tenir un cens realista.
2. Ser estrictes en el compliment de la normativa als propietaris d'animals, és una qüestió de 
respecte als animals i de salut pública.
3. Amb dades reals a la mà, estudiar les mesures necessàries per al benestar i la convivència de 
tothom.

La moció presentada, així com l'actuació que està preparant el govern, creiem que estan 
mancades de rigor i previsió, i és per això que el grup municipal de la CUP ens abstindrem en
aquesta votació.

Sra. Belén Quintero. Estic totalment d’acord amb el text de la Moció, m’ha agradat la dada  
que ha donat, que un de cada deu arenyencs tenen gos, son dades suficients per fer una zona 
d’esbarjo. També agrair-li a la regidora l’esforç que està fent i potser li demanaria una mica més 
de celeritat perquè fa temps que n’havíem parlat.

Sra. Laia Martín. Una puntualització a la Sra. Real: en les declaracions a El Punt el que deia és 
que estàvem mirant com fer-ho, que era complicat.  I al Sr. Termes: portem a terme aquesta 
actuació perquè creiem que és una necessitat, una demanda a cobrir per part dels propietaris 
d’animals, però també és important l’actuació que estem fent de regeneració i per això hem 
triat la platja de la Picòrdia i no la del Cavaió. 
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Tal com vam anunciar,  aquest estiu s’habilitarà una zona de bany per a gossos a la platja de la 
Picòrdia. Aquesta és una actuació que ja estava prevista al nostre programa d’actuació 
municipal, i per tant la portarem a terme.

Aquesta zona de bany, aprofito per explicar-ho, estarà situada a la banda dreta mirant a mar 
des de la platja, i estarà tancada tant per la part de la sorra com per la part de l’aigua. 
D’aquesta manera, volem garantir que els diferents usuaris de les platges puguin gaudir-ne 
sense molèsties. Apel·lem, com tantes altres vegades, al civisme dels propietaris de gossos per 
tal de minimitzar les molèsties, i ho fem també a la tolerància dels que no en tenen amb aquest 
nou espai.

Estem convençuts que és possible aconseguir que tothom gaudeixi de les platges: els que tenen 
gossos i els que no en tenen, i que delimitar aquesta zona de bany és una molt bona manera 
d’aconseguir-ho.

L’existència d’una zona de bany per a gossos a les nostres platges és una demanda que els 
propietaris fa anys que feien, en els últims mesos vehiculada a través de l’Associació dels Peluts 
d’Arenys de Mar, als quals aprofito per agrair la feina que fan i la seva col·laboració amb les 
propostes que els hem fet.

Per tant, aquesta actuació permetrà que, per primera vegada, els gossos de la nostra vila 
puguin gaudir de la platja durant la temporada d’estiu, i estem plenament convençuts que serà 
un èxit i que podrem repetir l’experiència els propers anys.

Per tant, tot i que ja s’ha fet públic que s’habilitarà aquesta zona de bany per a gossos a la platja 
de la Picòrdia, i que per tant segurament aquesta moció ja no té massa sentit, hi votarem a 
favor.

Sra. Soraya Real. Des del nostre grup, Junts per Arenys, volem felicitar la regidora i l’equip 
de govern, perquè per fi han tirat endavant això.  A la CUP dir-los que els propietaris de 
gossos ja paguem impostos per cobrir aquestes servituds, i quant a les molèsties que poden 
ocasionar els gossos està recollit a l’Ordenança  de tinença d’animals el que s’ha de fet en 
aquests casos. Una altra cosa, justament estem treballant en la nova ordenança d’animals i 
vostès no hi van assistir. Al febrer vam aprovar una moció, crec que per unanimitat, on es 
parlava del que li ha explicat la regidora Sra. Martín, que aquestes hores serien senyalitzades i 
no estaria tancat a la gent. Jo crec que ha de ser compatible conviure persones i gossos.

Sr. Gerard Termes. Quant a la  reunió a què s’ha referit nomes hi podien anar càrrecs 
electes i nosaltres estàvem treballant i no hi vam poder assistir. Per altra banda, s’ho ha pres 
com una crítica als animals i jo no estic dient que tenir gossos porti problemes, jo dic que 
genera una despesa pública i, evidentment, unes necessitats. Nosaltres vam aprovar aquella 
moció perquè estem d’acord que els gossos tinguin un espai on córrer lliurement, però en 
condicions, i això genera una despesa important si no volem tenir un espai insalubre que 
transmeti malalties, si l’únic que es fa és fer un tancat. Si ho fem ho hem de fer bé. Insisteixo 
que nosaltres no és que estiguem en contra que hi hagi un espai per a gossos sinó que el que 
volem és que es faci bé.

Sra. Laia Martín. És evident que els propietaris dels gossos gaudeixen d’aquests espais i 
precisament per això tenen més importància. En aquesta sèrie d’espais que nosaltres 
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plantegem, tant en el de la platja, com el del Parc Fèlix Cucurull i el de Can Quintana, el 
manteniment el fa CEO Maresme i així es garanteix la neteja periòdica. A la Raureta la neteja la 
fa la brigada. Són espais que tindran tancats prou alts perquè un gos no pugui saltar-los, fonts a 
dos nivells perquè puguin beure les persones i els gossos, senyalització adequada explicant les 
normes de comportament. Sí, que està pensat tot això, som els principals interessats que 
estiguin en condicions. 

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:

Vots a favor:   Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra, Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. 
Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez 
Clausen i Sra. Belen Quintero Aragón.

Vots en contra: Sr. David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

17. MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS D’ERC, CUP, ICV, CIU I 
JxA RELATIVA A L’ADHESIÓ AL PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM.

La  Sra. Laia Martin dóna compte d’aquesta Moció:

El dia 26 de juny de 2013, es va constituir el Pacte Nacional pel Dret a Decidir. El passat mes 
de desembre de 2016 aquesta plataforma va acordar transformar-se en el Pacte Nacional pel 
Referèndum. Es va crear una comissió executiva formada per Joan Ignasi Elena, Maite Arqué, 
Jaume Bosch, Francesc de Dalmases, Carme-Laura Gil, Itziar González, Francesc Pané i Carme 
Porta.

El dia 23 de gener de 2017, els membres del comitè executiu van presentar el manifest, els 
objectius, el full de ruta i el programa de treball del Pacte. El manifest expressa el següent:

Manifest Pacte Nacional pel Referèndum

La consciència nacional i la voluntat d’autogovern del poble de Catalunya té indubtables arrels 
històriques, antigues i profundes, i s’ha manifestat reiteradament al llarg del temps. Avui, Catalunya 
està integrada en l’Estat espanyol, el qual, per innegables raons d’història, lingüístiques i culturals, és 
plurinacional, a desgrat que les seves estructures polítiques no el reconeguin així.

El desig de Catalunya de decidir el seu futur polític, cada cop s’ha fet més evident davant del món. Fins 
al punt de convertir-se en una aspiració sostinguda, que avui recull la voluntat d’una gran majoria de la 
seva població.

Entre els drets essencials i inalienables de les societats democràtiques, es reconeix el de decidir el seu 
futur polític. I és aquest dret el que sustenta la demanda d’una majoria de ciutadanes i ciutadans de 
Catalunya, que volen materialitzar-lo mitjançant un referèndum.

Posem de manifest que la voluntat d’expressió de les catalanes i dels catalans mitjançant un 
referèndum és majoritària i transversal; i congruent amb la determinació cívica, pacífica i democràtica 
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que han expressat les multitudinàries mobilitzacions de la societat organitzada a favor del seu dret a 
decidir.

Afirmem que l’actual marc jurídic espanyol, tal com han defensat experts en dret constitucional, 
permet la realització d’un referèndum a Catalunya acordat amb l’Estat. 

Si aquesta possibilitat no s’ha obert fins ara ha estat per manca de voluntat política dels Governs 
d’Espanya. El dret, atès que és susceptible d’interpretacions diverses, ha de ser entès com un 
instrument per trobar solucions democràtiques als problemes polítics i no per crear-ne de nous o per 
agreujar els existents.

Les persones, entitats, organitzacions i institucions que signem aquest MANIFEST entenem el 
referèndum com una eina privilegiada d’aprofundiment democràtic, que permet el debat polític plural, 
la recerca de consensos i l’adopció final d’acords  eficaços.

Per tot això :

Instem els Governs de Catalunya i de l’Estat espanyol a superar les dificultats polítiques i els 
apriorismes, i a assolir finalment l’acord que estableixi les condicions i les garanties justes i necessàries 
per a la celebració d’un Referèndum reconegut per la comunitat internacional, el resultat del qual 
haurà de ser políticament vinculant i efectiu.

Reconeixem el Parlament de Catalunya com la institució democràtica on es manifesta la voluntat 
popular del país. Per això donem suport a aquelles iniciatives i acords que hi sorgeixin per a 
l’articulació d’aquest Referèndum.

Manifestem la convicció que el referèndum és una eina inclusiva, que permetrà la lliure expressió dels 
diversos posicionaments que els ciutadans i ciutadanes de Catalunya han expressat respecte a la 
relació política de Catalunya amb l’Estat espanyol.

Afirmem que la cultura democràtica reclama solucions polítiques als problemes polítics. I ho fem 
apel·lant al mecanisme fonamental de què disposen les societats modernes: el coneixement i la 
validació de la voluntat majoritària del poble que s’expressa amb el vot.

Aquest referèndum ha de propiciar que tothom se senti cridat a participar-hi. Per això és necessari un 
debat escrupolosament democràtic, plural i en igualtat de condicions entre les legítimes opcions que 
avui es manifesten a Catalunya.

Aquest Ajuntament ja va manifestar, per acord del seu plenari de data XX de YY de ZZZZ, 
llur adhesió al Pacte Nacional pel Dret a Decidir i als objectius que perseguia el mateix.

En aquest moment, atesa la transformació viscuda pel Pacte, i amb la voluntat de manifestar 
l’adhesió a la celebració d’un referèndum on el poble de Catalunya decideixi llur futur, aquest 
Ajuntament vol ratificar el seu compromís amb la ciutadania de Catalunya i als valors 
expressats en el manifest del Pacte Nacional pel Referèndum Per tot això, els grups municipals 
de l’Ajuntament d’Arenys de Mar proposen al Ple

Municipal els següents:
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ACORDS

1. Manifestar l’adhesió al PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM.

2. Subscriure el contingut del Manifest PACTE NACIONAL PEL REFERÈNDUM.

3. Promoure al municipi que entitats, associacions i agents econòmics es sumin al Pacte 
Nacional per Referèndum i subscriguin el seu Manifest.

4. Enviar aquesta moció aprovada a la Generalitat de Catalunya, al Parlament de Catalunya, al 
Pacte Nacional pel Referèndum, a l’Associació de Municipis per la Independència (AMI) i a 
l’Associació Catalana de Municipis (ACM).

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:

Vots a favor:  Sra. Annabel Moreno Nogué,  Sr. Josep Manel Nogueras Iglesias, Sra. Isabel 
Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín Romano, Sr. Carles 
Sala Parra, Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir Julià, Sra. 
Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez Clausen, Sr. David 
Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

Abstencions:  Sr. Ramón Vinyes Vilá

Vots en contra: Sra. Belen Quintero Aragón.

L’alcaldessa agraeix al Sr. Ramon Vinyes l’esforç en la votació a favor de la moció.

18. MOCIÓ PRESENTADA PELS GRUPS MUNICIPALS D’ERC, PSC, ICV I CIU 
RELATIVA A LA REINVERSIÓ DEL SUPERÀVIT A L’ADMINISTRACIÓ LOCAL 
PER A LA MILLORA DELS SERVEIS PÚBLICS I L’EXECUCIÓ D’INVERSIONS 
PRIORITÀRIES.

El Sr. Ramon Vinyes dóna compte d’aquesta Moció:

L’Entrada en vigor l’any 2012 de la Llei d’Estabilitat Pressupostària i Sostenibilitat 
Financera va suposar per als municipis una evident pèrdua d’autonomia en la gestió dels seus 
recursos. D’una banda l’estabilitat pressupostària, entesa com l’equilibri entre ingressos i 
despeses no financers, va suposar una forta restricció en els primers anys de consolidació dels 
comptes municipals. D’altra banda, la prioritat absoluta del pagament d’interessos i deute 
públic, derivada d’una modificació de la Constitució que posava els interessos dels bancs 
per davant de l’interès públic. Finalment, una vegada consolidat l’equilibri pressupostari i la 
reducció de l’endeutament, els ajuntament es troben amb la restricció de la regla de la despesa 
que limita l’increment dels pressupostos municipals al creixement de l’economia en termes de 
PIB, malgrat que la pròpia evolució de l’economia ha provocat un increment d’ingressos que
podrien ser retornats a la ciutadania.

Si bé l’Autoritat Independent de Responsabilitat Fiscal (AIReF) defineix aquesta norma 
com una eina que permet acumular superàvits en etapes de creixement econòmic per utilitzar-
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los en etapes de recessió, entenem que la recuperació macroeconòmica en termes de PIB no 
s’ha vist reflectida a les economies domèstiques ni a les pimes, de manera que els ajuntaments
hem de seguir aportant recursos per donar resposta a les nombroses necessitats socials 
existents, així com a la implementació de polítiques de foment de l’ocupació i l’activitat 
econòmica.

D’altra banda, l’Estat espanyol efectua la distribució del marge de dèficit públic sense 
considerar el pes de la despesa pública que assumeixen els diferents nivells d’administració, 
resultant aquesta distribució clarament injusta amb les comunitats autònomes i amb els 
municipis. En el cas dels ajuntaments s’autoritza dèficit zero, però a la pràctica l’aplicació de la
regla de la despesa provoca que acumulin superàvits estructurals que després serveixen per
compensar l’incompliment dels objectius de dèficit del propi Estat espanyol.

La conseqüència de tot plegat és que els ajuntaments porten cinc anys consecutius acumulant
superàvits que després només poden destinar a reduir endeutament o bé tenir-los aturats als
bancs. L’any 2016 el superàvit de les administracions locals va ser 7.083 milions d’euros, un 
0,64% del PIB. La suma dels superàvits dels cinc darrers exercicis és gairebé de 26.000 
milions.

El projecte de pressupostos generals de l’Estat per l’any 2017, aprovat pel Consell de 
Ministres, no incorpora canvis en la destinació del superàvit de les entitats locals, conservant 
només el petit marge per a inversions financerament sostenibles i amb l’agreujant que no serà
d’aplicació fins que no s’aprovi de manera definitiva el pressupost, previsiblement al mes de 
juny.

Si bé és necessari adoptar una mínima disciplina en matèria d’estabilitat pressupostària per 
evitar els excessos d’altres èpoques, també entenem que aquestes normes han de ser 
proporcionades i coherents amb la situació econòmica de cada ajuntament. En 
aquest sentit, reivindiquem que els ajuntaments que compleixen els requeriments en matèria
d’endeutament i tinguin romanent de tresoreria positiu puguin utilitzar lliurement els seus
superàvits i posar-los a disposició de la ciutadania, ja sigui en forma de polítiques socials,
promoció econòmica i ocupació o bé per dur a terme aquelles inversions necessàries per al 
municipi.

Atès que l’any 2016 les administracions locals van obtenir un superàvit de 7.083 milions 
d’euros, un 0,64% del PIB, i acumulen cinc anys consecutius de superàvits.

Atès que el conjunt d’administracions locals ha reduït considerablement el seu volum 
d’endeutament i gairebé el 50% dels municipis tenen deute zero.

Atès que el projecte de pressupostos generals de l’Estat per l’any 2017 no incorpora canvis en
la destinació del superàvit de les administracions locals i que el marge per a destinar a 
inversions financerament sostenibles es veurà molt condicionat per l’endarreriment en 
l’aprovació definitiva dels pressupostos de l’Estat.

Per tot l’exposat, el grup d’Esquerra Republicana a l’Ajuntament d’Arenys de Mar proposa 
d’adopció dels següents

ACORDS
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Primer. Instar al Govern de l’Estat que autoritzi, de manera urgent, que els ajuntaments 
puguin reinvertir, sense cap limitació, els superàvits resultants de la liquidació del pressupost
2016 i que aquesta reinversió no computi en els càlculs per al compliment de la regla de la 
despesa ni l’estabilitat pressupostària.

Segon. Instar al Govern de l’Estat que autoritzi als ajuntaments amb una ràtio d’endeutament
inferior al 60% sobre els ingressos corrents a fer ús del romanent de tresoreria per a 
l’execució d’inversions prioritàries, sense que aquestes computin en els càlculs per al 
compliment de la regla de la despesa ni l’estabilitat pressupostària, computant només la 
previsió de despesa estructural que pugui comportar la inversió.

Tercer. Cercar les eines que permetin retornar aquests recursos a la ciutadania, en forma de
millors serveis públics i inversions prioritàries, garantint la sostenibilitat de les finances 
municipals.

Quart. Comunicar aquest acord al Govern espanyol, a la Generalitat de Catalunya, a 
l’Associació Catalana de Municipis, a la Federació de Municipis de Catalunya i a la Federació 
Espanyola de Municipis i Províncies.

Sra. Belén Quintero.  Si existeix un superàvit és perquè es va aplicar la LARSAL. El Partit 
Popular és conscient que els ajuntaments han estat molt pressionats en aquest sentit i està 
preparant una modificació de la Llei.

Sr. Estanislau Fors. Nosaltres hi votarem a favor, perquè hem sigut un govern que hem 
estat víctimes d’aquesta Llei. Això que vam trencar la regla de despesa per una mala gestió 
econòmica no va ser sinó una injustícia, nosaltres vam tenir mes ingressos que despeses l’any 
2015, però vam tenir mes despeses que l’any 2014.

Durant els cinc anys que he estat al govern no he pogut fer servir mai un romanent complet 
amb el que això significa, i després això, com diu, tan injust, sense que aquests computin en els 
càlculs per al compliment, de la regla de despesa. M’alegro molt que tothom ho vegi com una 
injustícia i no com una mala gestió del govern anterior.

Sr. Ramon Vinyes.  Sempre hem dit que és una mala jugada la regla de despesa. En tot cas 
l’any passat es va trencar per una bestiesa. Ara a la Llei de pressupostos hi ha una esmena que 
farà que es pugui invertir en inversions financeres sostenibles però el que demanem és que es 
pugui invertir també en despesa corrent.   

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:

Vots a favor:   Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano, Sr. Carles Sala Parra, Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. 
Susanna Mir Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez 
Clausen, Sr. David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

Vots en contra: Sra. Belen Quintero Aragón.
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19. URGENCIES 

Com a qüestió prèvia, l’alcaldessa, Sra. Moreno, sotmet a votació, la incorporació per urgència 
de les propostes següents: “Aprovació inicial de la modificació de crèdit 9/2017 sota la 
modalitat de crèdit extraordinari” i  “Moció del grup d’ICV Arenys de Mar instant a modificar 
el projecte de reial decret pel qual es regula el consumidor vulnerable d'energia elèctrica, el bo 
social i les condicions de suspensió del subministrament per a consumidors amb potència 
contractada igual o inferior a 10kw”, no incloses en l’ordre del dia, en tant que no foren 
dictaminades per la Comissió Informativa. Aquesta incorporació d’urgència s’aprova per 
unanimitat i, per tant, amb la majoria prevista a l’art. 103.3 de la refosa de la Llei municipal i de 
règim local de Catalunya.

19.1 APROVACIÓ INICIAL DE L'EXPEDIENT DE MODIFICACIÓ DE CRÈDIT 
9/2017 SOTA LA MODALITAT DE CRÈDIT EXTRAORDINARI

Crèdit Extraordinari

Atès que els crèdits extraordinaris es regulen a l’article 177 del RD Legislatiu 2/2004, de 5 de
març, pel qual s’aprova el Text Refós de la Llei Reguladora de les Hisendes Locals i als articles 
35 a 38 del Reial Decret 500/90, de 20 d’abril, que desenvolupa el Capítol 1r, Títol IV, en 
matèria de Pressupostos.

Atès que de conformitat amb l’article 36 de l’esmentat Reial Decret 500/90, els mitjans o 
recursos que han de finançar el suplement de crèdit i el crèdit extraordinari són: el romanent 
líquid de tresoreria, nous o majors ingressos efectivament recaptats que els previstos al 
Pressupost o anul·lació o baixa de crèdits d’altres partides del pressupost no compromeses, 
les dotacions de les quals es considerin reduïbles sense pertorbació del servei. Els crèdits 
extraordinaris i els suplements de crèdit per a despeses d’inversió podran finançar-se a més 
amb operacions de préstec.

Vista la liquidació del Pressupost de l’Ajuntament d’Arenys de Mar de l’exercici 2016 amb un
romanent de tresoreria per a despeses generals positiu per import de 4.254.454,28 euros, 
restant disponible una vegada tramitades les modificacions de crèdit 2/2017, 5/2017 i 8/2017 
un romanent de tresoreria de 3.312.627,71 euros.

Atès que, d’acord amb l’art 35 RD 500/1990, de 20 d’abril, i amb la memòria d’alcaldia, hi ha 
despeses específiques i determinades que no poden demorar- se fins a l’exercici 2018 i per a 
les quals no existeix crèdit pressupostari, tal i com s’explica en la esmentada memòria de 
l’alcalde –president i d’acord amb el següent detall:

 Proposta de modificació de crèdit de l’àrea de la brigada i serveis municipals en relació 
a la participació de l’Ajuntament d’Arenys de Mar a la convocatòria del programa 
d’ajudes per la renovació de les instal·lacions d’enllumenat exterior municipal de 
l’Institut per la Diversificació i Estalvi de la Energia.

 Proposta de modificació de crèdit de la regidoria de medi ambient en relació a 
l’expedient 2016/1961 instruït per tal de mantenir la parcel·la 218, del Polígon I, del 
municipi d’Arenys de Mar, ubicada a la Riera de Caldes, s/n, en les degudes condicions 
de seguretat i salubritat, així com aturar la degradació ambiental a la que està sotmesa 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

21
/0

6/
20

17
S

ec
re

ta
ri

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
22

/0
6/

20
17

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001


44

aquesta finca, mitjançant les actuacions de la retirada de tots els pneumàtics i altres 
residus combustibles dipositats a la parcel·la i el seu transport i tractament a més dels 
treballs per mantenir la parcel·la i la seva massa vegetal en les condicions adients que 
evitin el risc d’incendi forestal i d’altres de caràcter ambiental.

Vista la memòria de l’alcaldessa.

Atès que la proposta de modificació ha d’ésser sotmesa a l’aprovació del Ple de l’Ajuntament.

Vist l’informe d’Intervenció 58/2017

És per tot això que es proposa al Ple l’adopció dels següents ACORDS:

PRIMER.- Aprovar inicialment la modificació de crèdit 9/2017 sota la modalitat de crèdit 
extraordinari finançat amb romanent de tresoreria per a despeses generals i una operació de 
crèdit segons el detall següent:

CRÈDIT EXTRAORDINARI

Projecte Denominació Descripció Import
Orgàn. Prog. Econom.

51 1510 22799 TREBALLS EXECUCIÓ SUBSIDIÀRIA MEDI AMBIENT 180.000,00
TOTAL 180.000,00

FINANÇAMENT

Denominació Import
Orgàn. Prog. Econom.

21 87000 ROMANENT DE TRESORERIA PER A DESPESES GENERALS 180.000,00

TOTAL 180.000,00

ALTES  DE CRÈDIT

Projecte Denominació Descripció Import
Orgàn. Prog. Econom.

2017/2/ENLLU/2

PROGRAMA AJUDES PER LA RENOVACIÓ DE LES 

INSTAL·LACIONS D'ENLLUMENAT EXTERIOR 

MUNICIPAL IDAE 50 1650 63301 REPOSICIÓ ENLLUMENAT PÚBLIC EXTERIOR MUNICIPAL 412.200,00

TOTAL 412.200,00

FINANÇAMENT

Projecte Denominació Denominació Import
Orgàn. Prog. Econom.

21 911 PRÉSTECS REBUTS DEL SECTOR PÚBLIC 412.200,00

TOTAL 412.200,00

Aplicació

Aplicació

Aplicació

Aplicació

SEGON.- Exposar al públic aquest acord mitjançant anunci al Butlletí Oficial de la Província 
de Barcelona i al taulell municipal d'anuncis durant un termini de quinze dies hàbils, per tal que 
els interessats puguin examinar i presentar reclamacions davant del Ple de l'Ajuntament.

Si durant aquest període de temps d'exposició al públic no s'han presentat reclamacions, la 
modificació de crèdit es considerarà aprovada definitivament i, altrament, les haurà de resoldre 
el Ple en el termini d'un mes a comptar des de l'acabament de l'exposició al públic.

TERCER.- Publicar, un cop aprovada la modificació un resum de la mateixa a nivell de capítols 
al taulell municipal d'anuncis i al Butlletí Oficial de la Província de Barcelona.

Sra. Belén Quintero. Nosaltres hi votarem en contra, perquè no hem tingut temps per 
estudiar una proposta de modificació de crèdit d’aquesta magnitud.
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Sr. David Caldeira.  Nosaltres entenem la urgència, tant pel que fa a la celeritat dels LEDS 
de l’enllumenat, com l’emergència del tema dels neumàtics, ara bé, tot i això, com que aquests 
diners no els gestionem nosaltres, la CUP, com fem sempre en les modificacions de crèdits, 
s’abstindrà. 

Sr. Estanislau Fors. Com  hem dit a la Junta de Portaveus nosaltres hi votarem en contra, 
no perquè els temes no siguin prou importants, sinó perquè entenem que no està bé que a una 
hora d’una Junta de Portaveus se’ns doni la informació d’una modificació de crèdit de 600.000 
euros. Per molt que ho redactin a ultima hora, ens podien haver fet una trucada, les coses no 
es fan d’aquesta manera. Per tant, perquè això no es torni a repetir, nosaltres hi votaren en 
contra, encara que creiem que és molt important tirar endavant aquests assumptes.   

Sr. Ramon Vinyes. Puc entendre’l quan diu que no ho sabia i si això cal esmenar-ho, val la 
pena que s’esmeni, però els temes són importants. De l’assumpte dels LEDS no cal que en 
parlem, però l’assumpte dels neumàtics és un problema prou important en aquest poble, 
perquè si algun dia passés alguna cosa no quedaria ni un sol arbre en tot el nostre territori i les 
conseqüències mediambientals serien terribles. Aquesta es l’única manera que hem trobat 
després d’estar-hi pensant. Sí, ha sigut una decisió ràpida, però l’estiu és aquí al costat i hem de 
ser conscients que això s’ha d’arreglar. El que volem solucionar amb això és bastant important 
i pensem que es pot entendre, no dic votar-hi a favor, però sí entendre les circumstàncies, que 
són d’extrema urgència.

L’alcaldessa. Tots dos temes són molt importants. Això dels LEDS no és de vital importància, 
no correm un perill ningú, però ho volem fer, el termini s’ha obert el 26 de maig i volem ser 
els primers a fer-ho. Però en el tema dels neumàtics aquí tenim responsabilitat penals tots: en 
Ramon Vinyes com a alcalde, l’Estanislau Fors com a alcalde, jo mateixa, i els regidors i els 
tècnics corresponents. Per què ho hem entrat per urgència? Doncs perquè  no volíem passar 
ni un dia més; ho hem decidit i ho hem fet. Que fa ràbia gastar uns diners en això? Molta, però 
s’ha de fer, no podem mirar cap a un altre costat i fer veure que no passa res. 

S’han reprès tots els requeriments que des de l’any 2012 no s’havien fet, però no volem 
esperar que l’herència jacent ens contesti que no es poden fer càrrec de la herència. És una 
responsabilitat i per això ho portem per urgència i esperàvem que com a mínim s’abstingués. 

Sr. Estanislau Fors.  Vostè porta una modificació en la qual ja té l’abstenció de la CUP. 
Vostè em diu una hora abans que puc estar imputat per un delicte. En temes tan importants,  
porti-ho per separat. Si ho hagués fet així, hauríem votat una abstenció i en contra, l’altre. No 
li estic negant la importància, no li estic qüestionant els diners, no li estic qüestionant res. Si la 
CUP hi hagués votat en contra potser ens hauríem abstingut. Només li demano una mica més 
d’informació, i com que aquesta informació no l’he tinguda, hi voto en contra.

L’alcaldessa. La porta del meu despatx està oberta. En tot cas, votar en contra d’això és 
votar en contra de retirar el neumàtics. Responsabilitats penals, Sr. Fors, vostè ho havia de 
saber, perquè s’ha estat cometent un delicte mediambiental,  i com que aquest govern no vol 
continuar cometent-lo, no volem passar un dia més amb els neumàtics en aquesta parcel.la.

Sotmesa aquesta proposta a votació s’ha aprovat amb el sentit del vot següent:
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Vots a favor:   Sra. Annabel Moreno Nogué, Sr. Ramon Vinyes, Sr. Josep Manel Nogueras 
Iglesias, Sra. Isabel Roig Casas, Joaquim Mas Ferré, Sr. Jordi Muñiz Palmero, Sra. Laia Martín 
Romano i Sr. Carles Sala Parra, 

Abstencions: Sr. David Caldeira Bacardit i Sr. Gerard Termes Serra.

Vots en contra: Sr. Estanislau Fors Garcia, Sr. Xavier Masgrau Gonzàlez, Sra. Susanna Mir 
Julià, Sra. Soraya Real Iglesias, Sr. Joan Miquel Llodrà Nogueras, Sra. Viviana Pérez Clausen i 
Sra. Belén Quintero Aragón.

S’absenta la Sra. Belén Quintero

19.2 MOCIÓ DEL GRUP D’ICV ARENYS DE MAR INSTANT A MODIFICAR EL 
PROJECTE DE REIAL DECRET PEL QUAL ES REGULA EL CONSUMIDOR 
VULNERABLE D'ENERGIA ELÈCTRICA, EL BO SOCIAL I LES CONDICIONS 
DE SUSPENSIÓ DEL SUBMINISTRAMENT PER A CONSUMIDORS AMB 
POTÈNCIA CONTRACTADA IGUAL O INFERIOR A 10KW

La Sra. Isabel Roig dóna compte d’aquesta Moció:

El 31 de gener es va votar en el Congrés dels Diputats el Reial decret llei RDL 7/2016 pel qual 
es regula el mecanisme de finançament de l'anomenat bo social elèctric. El títol del Reial decret 
també feia al·lusió a "altres mesures de protecció al consumidor vulnerable d'energia elèctrica", però 
més enllà del sistema de finançament del bo, la resta va quedar pendent d’articulació fins la 
publicació el passat 9 de maig del projecte de reial decret pel qual es regula el consumidor 
vulnerable d'energia elèctrica, el bo social i les condicions de suspensió del subministrament per a 
consumidors amb potència contractada igual o inferior a 10 Kw.

El govern del PP va dur al Congrés aquell Reial Decret, no per convenciment, sinó perquè 
estava obligat a modificar el model de repartiment del finançament del bo social després de la 
sentència del Tribunal Suprem que obligava a modificar el règim de finançament al considerar-
lo "discriminatori" i incompatible amb la directiva europea 2009/72/CE.

El Reial Decret de finançament del bo social elèctric que es va convalidar al congrés, fruit d’un 
pacte entre el PP i el PSOE, no va ser objecte d’un nítid debat, ni social ni polític, ni tan sols va 
ser un debat sobre la pobresa energètica, del seu abast i de les seves causes, un problema que 
afecta més de cinc milions de persones, un 11% de la població a l’Estat espanyol.

Una pobresa energètica que ha d'atendre en el seu conjunt els serveis bàsics d'aigua, gas, llum 
com un dret bàsic de la ciutadania que ha de cobrir l'Estat i les diferents administracions. I en 
un context on milions de persones estan atrapades en el triangle format per una energia cara, 
uns baixos ingressos i uns edificis de mala qualitat amb nul·la eficiència energètica. Mentre això 
succeeix, les tres grans empreses elèctriques s’enriqueixen amb beneficis milionaris: Endesa, 
Iberdrola i Gas Natural van guanyar, del 2008 al 2015, 37.000 milions d'euros entre Espanya i 
Portugal. Mentre les empreses espanyoles són les empreses elèctriques amb les taxes de 
beneficis més alts d'Europa, els seus clients tenen alhora els nivells de pobresa energètica més 
alts d'Europa. En definitiva es va regular en forma de Reial Decret un nou transvasament de 
fons públics a empreses que, ja de per si, aconsegueixen grans beneficis i carregant de més 
condicions d’exclusió a una part important de la ciutadania vulnerant drets bàsics.
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En relació amb el Projecte de reial decret de regulació del consumidor vulnerable d'energia 
elèctrica, i el bo social, volem manifestar que:

⎯ No dóna cap resposta efectiva a la majoria de persones que es troben en 
situacions de pobresa energètica. Planteja tres definicions de vulnerabilitat: consumidor 
vulnerable, consumidor vulnerable sever i consumidor vulnerable sever en risc d’exclusió 
social. Cadascuna d’aquestes categories disposa d’un descompte que oscil·la entre el 25% i el 
40% de la factura tenint en compte un límit d’energia en funció de la unitat familiar.

⎯ Els criteris de renda que s’inclouen per a ser beneficiari són molt baixos, deixant
a moltes famílies fora de la seva protecció. A més, l’única protecció que recull el projecte de 
reial decret és bàsicament descomptes per pagar les factures, però la protecció contra els talls 
de subministrament només es contempla en el cas de consumidors vulnerables severs en risc 
d’exclusió social (amb una renda inferior a 399,38 € mensuals que com a màxim pot arribar a 
1.065 € mensuals en el cas de famílies nombroses) sempre que la comunitat autònoma o 
l’ajuntament es comprometi a assumir el 50% de la factura (abans del descompte del Bo Social). 
La llei 24/2015 preveu l’empara d’un espectre més ampli de rendes i contempla també la 
situació de dependència energètica com a vulnerabilitat. És inversemblant que el nivell de renda 
fixat per impedir els talls resulti si més no incoherent en un país en què el risc de llindar de 
pobresa es situava al 2014 en 8.011 euros anuals. No solament això, sinó que a més és 
necessari que la comunitat autònoma o ajuntament corresponent es comprometi a pagar la 
meitat de la factura. Cal recordar que en els gairebé dos anys d’aplicació de la Llei 24/2015 de 
29 de juliol, de mesures urgents per afrontar l'emergència en l'àmbit de l'habitatge i la pobresa 
energètica, a Catalunya hi ha més del 80% de les famílies en situació de possible tall que no 
estaven registrades per Serveis Socials. Per tant, a aquestes persones se’ls podria suspendre el 
subministrament.

⎯ Vulnera l’autonomia local. Deixa la responsabilitat als municipis de fer el pagament del 50 
% del rebuts. Qui els dotarà pressupostàriament? Molts ajuntaments no podran fer front a 
aquest cost. Les administracions locals no podrem garantir que amb cinc mesos s’hagi fet el 
pagament de les factures, si la tramitació no és suficientment àgil, recaurà injustament sobre les 
administracions locals la suspensió dels subministraments.

⎯ Significa acabar amb el principi de precaució davant els talls de llum de famílies 
vulnerables, una de les demandes més clares que moviments socials, organitzacions de 
consumidors, persones expertes en la matèria i que alguns grups polítics, considerem com una 
qüestió irrenunciable. Aquest principi recollit a la Llei 24/2015, de 29 de juliol, de mesures 
urgents per afrontar l'emergència en l'àmbit de l'habitatge i la pobresa energètica, estableix que 
les empreses no podran en cap cas efectuar un tall de subministrament a famílies en situació de 
vulnerabilitat. La vulneració d'aquest principi queda patent en el Projecte de Reial Decret, quan
s'estableix que per evitar el tall de subministrament elèctric, les famílies en situació de 
vulnerabilitat han de complir (més enllà del restrictiu criteri de renda esmentat) en un període 
màxim de 4 mesos, dos requisits addicionals que no estan vinculats a la seva situació 
econòmica: l'exigència d'estar atès pels serveis socials corresponents d'una administració 
autonòmica o local i que aquesta financïi com a mínim el 50% de l'import de les factures (tant 
impagades com futures)
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⎯ La concessió del Bo Social no serà realitzada de forma automàtica, sinó que les 
persones afectades seran les que hauran de cursar les sol·licituds, aspecte que dificulta l'accés 
als descomptes. De fet, segons els càlculs econòmics del mateix Ministeri, la previsió és que tan 
sols el 45% de les famílies que podrien acollir-se als descomptes ho sol·licitaran.

⎯ Tot i l'exigència que l'accés al Bo Social es basi en criteris de renda, el Projecte de Reial 
Decret permet que famílies nombroses, sense haver de complir cap criteri de renda, 
puguin accedir a aquest descompte. Una mesura totalment injustificable en el cas de famílies 
nombroses amb ingressos elevats.

⎯ Exclou totes aquelles llars on visqui una persona sola.

⎯ Es determina que el finançament del cost del bo social vagi a càrrec de les 
comercialitzadores en funció del nombre de clients, com ja vam denunciar quan es 
tramitava el reial decret convalidat el gener, enlloc del volum de negoci, o el volum de kWh 
comercialitzats. Podent-se dissenyar un sistema de finançament equitatiu entre les parts, el 
govern exclou les empreses generadores del finançament del bo fent recaure el cost 
exclusivament a les comercialitzadores. Aquest criteri és rellevant perquè perjudica les petites 
comercialitzadores, que no s'han beneficiat mai de les trampes del sistema, dels beneficis 
caiguts del cel o dels costos de transició a la competència i que principalment tenen abonats i 
abonades en el sector domèstic, enfront de les grans companyies elèctriques, que tenen clients 
industrials de gran consum i que, amb aquest criteri, computen igual que un petit consumidor
domèstic.

Atès que, avui el bo social no és suficient, en els casos greus de pobresa energètica per cobrir 
les despeses que permetin gaudir d'un mínim d'energia a la llar i poder desenvolupar una vida 
digna.

Atès que és una escàndol condicionar l'accés a un dret bàsic de famílies en situació de 
vulnerabilitat al fet que companyies multimilionàries tinguin garantits per avançat part 
d'aquestes factures.

Atès que el Govern a qui vol deixar tranquil·les és a les grans companyies elèctriques i no 
donar resposta a les necessitats de les famílies.

Atès que el subministrament energètic és, per raons òbvies, indispensable per garantir unes 
condicions de vida dignes a les famílies i que aquest Projecte de Reial Decret nega, una vegada 
més, l’enfocament de drets i redunda en l’energia únicament com a bé econòmic que, lluny de 
satisfer les necessitats mínimes dels ciutadans i ciutadanes, és tractada com a objecte de lucre.

Atès que el projecte protegeix els interessos empresarials de les distribuïdores i fins i tot 
garanteix que les administracions es responsabilitzen de part de les factures, assegurant així els 
beneficis privats per sobre del benestar comú.

Atès que no s’ha tingut en compte aspectes més garantistes en matèria de pobresa energètica, 
no només de l’Estat, sinó de tota Europa. La Llei 24/2015, de 29 de juliol, de mesures urgents 
per afrontar l'emergència en l'àmbit de l'habitatge i la pobresa energètica, protegeix les famílies 
vulnerables en els talls de subministrament aplicant el principi de precaució i atenent a la 
realitat existent en matèria de risc de pobresa energètica.
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Atès que el projecte perpetua un element mes de confrontació institucional per part del 
govern de l’Estat, en aquest cas amb la Generalitat de Catalunya.

En virtut d’aquestes consideracions el grup d’ICV Arenys proposa al Ple l’adopció dels següents

ACORDS

Primer.- Instar el Govern de l’Estat espanyol a modificar el projecte de reial decret pel qual
es regula el consumidor vulnerable d'energia elèctrica, el bo social i les condicions de suspensió 
del subministrament per a consumidors amb potència contractada igual o inferior a 10 Kw, 
tenint en consideració i incloure el següent:

⎯ La protecció del consumidor vulnerable ha de tenir únicament com a criteri els
nivells de renda i no la relació comercial de la persona afectada amb qualsevol empresa. En 
aquest sentit proposem que s’estableixi la definició contemplada a l’article 5.10. de la LIei 
24/2015, del 29 de juliol, de mesures urgents per a afrontar l'emergència en l'àmbit de 
l'habitatge i la pobresa energètica sobre situació de risc d’exclusió residencial: uns ingressos 
inferiors a 2 vegades l’IRSC, si es tracta de persones que viuen soles, o uns ingressos inferiors 
a 2,5 vegades l’IRSC, si es tracta d'unitats de convivència, o uns ingressos inferiors a 3 vegades 
l’IRSC, en cas de persones amb discapacitats o amb gran dependència. En el cas que els 
ingressos siguin superiors a 1,5 vegades l’IRSC, cal un informe dels serveis socials que acrediti
el risc d’exclusió residencial. Es contemplaran descomptes del 100% en cas d'unitats familiars 
sense ingressos. Es fixaran unes quanties màximes en funció dels índexs oficials de renda que 
cada territori tingui establerts.

⎯ Eliminar la condició que la comunitat autònoma o l’ajuntament es comprometi a
assumir el 50% de la factura en el cas de consumidors vulnerables severs en risc d’exclusió 
social.

⎯ El principi de precaució i la protecció davant els talls de subministrament. Ha de
ser l'empresa, i no la persona afectada, la que contacti amb els serveis socials, i sense que es 
puguin generar noves deutes impagables per a les famílies afectades.

⎯ Contemplar a la tarifa l’existència a la llar de persones que per motius de salut 
requereixen d'un consum elevat d'energia i les persones amb dependència energètica.

⎯ Contemplar la zona climàtica segons la ubicació geogràfica (a major alçada, més 
fred i més consum energètic)

Segon.- Comunicar aquest acord al Ministeri d'Energia, Turisme i Agenda Digital, al 
Departament d’Empresa, Indústria i Energia de la Generalitat de Catalunya, els grups polítics 
del Congrés, Senat i Parlament de Catalunya, les entitats municipalistes de Catalunya i l’Aliança 
contra la pobresa energètica.

Sr. Estanislau Fors. Nosaltres hi votarem a favor, perquè encara que ho ha presentat avui, la 
setmana passada a la Comissió informativa ja ho va comentar.
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Sotmesa aquesta proposta a votació, s’aprova per unanimitat.

Seguidament, essent les 21:47 hores, es fa una pausa de 10 minuts, reanudant-se la sessió a les 
22:00 hores.

20. PRECS I PREGUNTES 

A) PRECS

20.1 PRECS DE LA CUP

1.  A la zona de càrrega i descàrrega de la Riera número 95-97, dia sí, dia també la policia hi ha
d'intervenir de bon matí perquè hi ha vehicles aparcats. No queda del tot clar quan és zona 
blava i quan és càrrega i descàrrega. És per això que demanem que es prenguin mesures 
respecte a això, com per exemple delimitar l'àrea amb pintura d'un altre color.

Sra. Isabel Roig. Fa poques setmanes que ho hem senyalitzat millor, però ens ho tornarem a 
mirar en base al seu prec.

Sr. David Caldeira. El divendres farà una setmana hi va haver una incidència.

2. Demanem que es vetlli pel bon funcionament de la font de les feixes del Xifré, que perd.

Sra. Laia Martín.  Recollim el seu prec, i de fet la setmana passada ja ho vaig detectar i vaig 
passar a la brigada la incidència.

Sr. David Caldeira. Dimarts encara estava igual.

3.  Atès que el projecte de reurbanització del carrer de la Perera preveu la seva vianalització, 
demanem que ara ja es faci vianal. No cal esperar a finals d'estiu per fer-ho, només canviar la 
senyalització de trànsit.

Sra. Laia Martín.  Les obres de reurbanització del carrer de la Perera es faran al setembre i 
podem esperar fins llavors que sigui de vianants.

20.2 PRECS DE Junts per Arenys

1. Ja que aviat començaran les Rutes Culturals pel cementiri, amb assistència de molts 
forasters, demanem que es posi al dia aquest espai municipal, no només pel que fa a la 
jardineria sinó també pel que fa a les escombraries dels voltants i l’estat d’alguns dels panteons 
i nínxols. 

Sra. Laia Martín. Recollim el seu prec.

Sr. Joan Miquel Llodrà.  Qui  se n’encarregarà? perquè trobem coses que estan igual.

Sra. Laia Martín. L’encarregat del cementiri o qui faci falta. 
2. Cada vegada que plou, i aquesta primavera ho està fent molt, al semàfor de davant del 
Calisay es forma un bassal d’aigua: queda ple de porqueria, els coloms -que no paren de 

Para descargar una copia de este documento consulte la siguiente página web

Codi Segur de Validació 93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001

Url de validació https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp

Metadades Classificador:Acta  -

S
ig

n
at

u
ra

 1
 d

e 
2

A
m

p
ar

o
 M

ar
ti

n
 M

u
yo

21
/0

6/
20

17
S

ec
re

ta
ri

S
ig

n
at

u
ra

 2
 d

e 
2

A
n

n
ab

el
 M

o
re

n
o

 N
o

g
u

é
22

/0
6/

20
17

A
lc

al
d

es
sa

https://tramits.arenysdemar.cat/absis/idi/arx/idiarxabsaweb/catala/asp/verificadorfirma.asp?codigoVerificacion=93ba65a48db242f7a1ed5f52d4fc2fb1001


51

reproduir-se- van a banyar-s’hi i abeurar-s’hi. De cara a l’estiu, pot ser un focus de cria per a 
les larves del mosquit tigre. Preguem que ho tinguin en consideració.

Sra. Laia Martín. Recollim el seu prec
3. La font d’aigua de l’entrada dels vestuaris del camp de futbol Bernat Coll fa un mes i mig que 
la van tancat perquè tenia una fuga. Quan la pensen arreglar?

Sr. Jordi Muñiz. Aquesta font ha quedat inutilitzada perquè no complia la normativa.

Sra. Viviana Pérez. Pensen fer alguna cosa o la deixaran per fer bonic? Hi ha persones que 
estan entrenant i faria falta un punt d’aigua. 

Sr. Jordi Muñiz. Estudiarem si n’hi posem una altra.

4. Tornem a demanar que es retallin les herbes de la rotonda de la carretera a l’entrada a la 
nostra vila.

Sra. Laia Martín. Recollim el seu prec.

B) PREGUNTES

20.1 PREGUNTES DEL PP

1. Fa mesos vam fer el prec per treure dues pilones a la part alta de la Riera, a l’alçada de Mare 
Paula Montalt, per tal que pugui aparcar-hi un vehicle. Al prec ens van respondre positivament. 
Per què no s’ha fet després de tant de temps? 

Sra. Laia Martín. Té tota la raó, i avui he demanat a la brigada que ho faci com més aviat 
millor.

2. A la part més alta del carrer Pompeu Fabra els veïns conviuen amb unes tanques que 
envolten una penya des de fa més d’un any. Quina actuació es pensa fer i quan està prevista? 

Sra. Laia Martín. En aquest punt està prevista la construcció d’un mur d’escullera de 5 
metres per evitar més despreniments a la penya. Els Serveis Tècnics estan treballant perquè 
sigui com més aviat millor, ja que és cert que suposa moltes molèsties.

Sra. Belén Quintero.  Hi ha un projecte o un pressupost per fer-ho?

Sra. Laia Martín. Sí, està pressupostat.

3. Està previst reforçar la policia la temporada d’estiu per vigilar les zones de platges? 

Sra. Isabel Roig. Sí, està previst i en marxa.

Sra. Belén Quintero. Hi ha una data de començament?

Sra. Isabel Roig. Demà li contesto per correu electrònic.
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4. El passat 2 de maig vam poder llegir al diari Expansión que Arenys de Mar va tancar l’any 
2016 sent el desè poble de Catalunya que tenia més pagaments pendents amb els seus 
proveïdors. 

Quin és el motiu d’aquest retard a l’hora de pagar als proveïdors? 
Quin és el temps de mitjana des que entra la factura fins que es realitza el pagament? 

Sr. Ramon Vinyes. Per un tema de gestió, en tancar el 31 de desembre van quedar factures 
de final de mes per comptabilitzar, com he comentat abans. Per poder pagar les factures que 
han quedat pendents s’ha de fer la liquidació de l’any anterior, i normalment  passen 3 o 4 
mesos. Després s’ha de fer un romanent i es poden pagar. 

5. Estem a dia 25 de maig i encara no s’han pagat les subvencions esportives a les entitats. 
Perquè es triga tant a fer aquest pagament? Ens pot dir el govern quina va ser la data de 
pagament d’aquestes subvencions als últims 4 anys? 

S’hi inclou  la pregunta número 18 presentada per la Sra. Pérez, del grup municipal de JxA:

18. Ens han fet saber via entitats de la vila, que encara no s’han pagat les subvencions del 2016 
i que tampoc saben res de les subvencions del 2017. Ens pot aclarir això l’equip de govern?

Sr. Ramon Vinyes. Les subvencions de l’any 2011 s’han pagat el 28 de febrer de 2012; l’any 
2012 el 19 de desembre de 2012; l’any 2013 el 12 de febrer de 2014; l’any 2014 el 10 de març 
de 2015; i l’any 2015 el 16 de febrer de 2016. Normalment es paguen al febrer de l’any 
següent. Aquest any, com que no es van poder comptabilitzar, hem hagut d’esperar a fer la 
liquidació. 

Sra. Viviana Pérez.  L’explicació ens sembla molt bé, però el que demanem és que se 
n’informi les entitats.

Sr. Ramon Vinyes. Des de les regidories corresponents s’informa les entitats que s’hi han 
interessat, però pot ser que n’hi hagi alguna que no ho sàpiga. També hem de dir que per a 
l’any vinent haurem d’avançar al mes de setembre la presentació de les justificacions i les 
entitats que ho facin bé cobraran els primers i les que no, se les haurà de penalitzar i hauran 
d’anar a la cua per poder cobrar la subvenció.

6. S’ha reunit el regidor d’Esports amb les entitats que utilitzen el pavelló per fer el 
repartiment d’hores d’entrenaments de la temporada que ve. Quins criteris s’han seguit per 
fer-ho? 

Sr. Jordi Muñiz. Ara ens comencem a reunir amb totes les entitats que ho demanen. Tal  
com van decidir en el Consell, tenen un termini  fins al 31 de maig per entregar tots els horaris 
per a l’any vinent. El criteri que se segueix és el mateix de l’any passat: hi ha tres borses, totes 
parteixen d’un mínim d’hores tot depenent de la instal·lació en què estiguin, i una quarta borsa 
que es reparteix: segons estiguin en un nivell o altre tenen més o menys hores.

Sra. Belén Quintero. Es reparteixen les hores per igual o es valoren les entitats?
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Sr. Jordi Muñiz. En el cas del pavelló són 3 entitats i es creen 4 borses. N’hi ha 3 amb un 
mínim de hores i la quarta és la que es reparteix segons els requisits que es van aprovar l’any 
passat.

7. En el dia d’avui veiem encara moltes brosses incorrectes al carrer. Quantes sancions s’han 
posat per llençar la brossa de forma incorrecta? 

S’hi inclou  la pregunta número 4 presentada pel Sr. Fors, del grup municipal de JxA:

4. Preguntem al govern quantes multes de la brossa s’han posat?. 

Sra. Laia Martín.  És cert que segueix havent-hi bosses incorrectes al carrer, tot i que és 
igual de cert que la quantitat ha disminuït. No s’ha imposat cap sanció, ja que no hem trobat 
cap reincident, tot i que seguim enviant avisos als infractors que cada setmana es detecten. 
Conscients que cal pressionar més en aquest tema, durant el mes de juny farem una campanya 
recordatòria de l’ordenança, i passarem a sancionar a la primera infracció. D’aquesta manera, 
estem convençuts que aconseguirem anar més enllà i disminuir significativament la quantitat de 
bosses incorrectes a la via pública. 

Les dades inclouen tant les bosses incorrectes que recull Recolte en el dia que li toca com les 
que recull la brigada i les que s’inspeccionen. Febrer de 2016, 18,4 tones; febrer de 2017, 10 
tones. Les dades són totalment objectives. 

Sr. Estanislau Fors.  Ens sobta que no hagin posat cap multa. Pel que fa al rebuig, tinc dades 
del Consorci i n’hi ha una tona i mitja més que l’any passat. 

Sra. Laia Martín.  Jo no parlava de tones de restes sinó de tones recollides de bosses 
incorrectes. Aquestes dades vostè no les té perquè el Consorci no les té, té les tones totals i 
no les fraccionades per recollides. Quan vulguin poden passar i els les donaré. Tres cops a la 
setmana es fan inspeccions i de moment no hi ha reincidents.  

8. Fa sis mesos vam preguntar si s’havien girat les quotes als veïns del Cònsol per fer les 
actuacions urgents que la urbanització necessita. Ens van contestar que estava pendent d’una 
família que havia de fer el registre. Després de tants mesos com es troba la situació? 

L’alcaldessa.  Em devia explicar malament, el que estava pendent no era una família que havia 
de fer el registre sinó que hi havia una família molt perjudicada per no haver fet això.  El que es 
va fer és aprovar el projecte de reparcel·lació que s’havia d’inscriure en el registre de la 
propietat, el registrador que hi havia va fer unes esmenes i va marxar a una altra destinació. 
L’equip redactor ha fet les esmenes al projecte i ara fa 15 dies s’hi ha incorporat un nou 
registrador i s’ho vol tornar a mirar tot. Quan ens ho tornin, ho podrem tirar endavant.

La família de qui parlàvem són unes persones que es volen vendre la casa i per culpa de no 
estar inscrits no poden escripturar la compravenda.

Sra. Belén Quintero. No tenim data, podem pressionar una mica el registrador.

L’alcaldessa.  Estem pressionant molt.
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9. Els veïns del carrer de l’Església han manifestat a Ràdio Arenys que no veuen clar la 
instal·lació de càmeres lectores per controlar els vehicles. Té previst el govern reunir-se amb 
els veïns i consensuar un altre sistema de control de vehicles? 

Sra. Isabel Roig. No ens hem reunit amb els veïns encara, ho farem el mes vinent. Ens hem 
reunit amb els establiments i ens faran arribar els horaris de cada un. Creiem que aquest és el 
millor sistema i tot està previst, però quan ens reunim amb els veïns i ens facin arribar les 
seves inquietuds, explicarem tot el que calgui. Si cal la convidem a venir a la reunió.

10. Fa pocs dies vam conèixer la notícia que la interventora farà tasques de tresoreria a 
l’Ajuntament de Canet de Mar. Com afecta això la nostra Intervenció? 

Sr. Ramon Vinyes. La interventora el que farà és que un dia al matí no estarà a les oficines i 
vindrà a la tarda per compensar. Però també hi ha una condició, que és que no afecti el 
rendiment a l’Ajuntament d’Arenys de Mar.

Sra. Belén Quintero. Som conscients que notarem que falta la interventora, amb la feina 
que tenim? Això és una iniciativa pròpia de la interventora o és una sol·licitud de l’Ajuntament 
de Canet?

L’alcaldessa. Ho va demanar la interventora i se li ha posat con a condició que faci el cent 
per cent de l’horari a Arenys i després que faci les hores que vulgui a Canet, però sempre que 
no se’n vegi perjudicada la feina a l’Ajuntament. 

Sra. Belén Quintero. Així que hi hagi un problema ho revocaran, però tenim alguna durada?

L’alcaldessa.  La plaça de l’Ajuntament de Canet de Mar s’ha de cobrir, per tant és temporal. 
I és revocable, i si detectem algun problema ho farem.

11. El proper 21 de juny finalitza el conveni per a l’ús del Teatre Principal. En quin punt es 
troben les negociacions amb la Societat Coral Esperança per renovar el conveni? 

S’hi inclou la pregunta número 7 presentada pel Sr. Termes, del grup municipal de la CUP:

7.  El 21 de juny s'acaba el conveni entre l'Ajuntament i el teatre Principal. Com està la 
redacció del nou conveni?
L'ampliació del teatre per can Vives està operativa des de la tardor de 2015. Aquesta ampliació 
suposa un augment de les despeses de manteniment que, tal com preveu el conveni, s'han de 
cobrir amb un augment de la subvenció. Com és que encara no s'ha fet l'actualització de la 
subvenció? Es pensa fer?
Igualment, el conveni preveu una actualització de la subvenció segons l'IPC, que actualment
és de 2010. Per quin motiu no s'ha actualitzat en tots aquests anys i quan es pensa fer?

S’hi inclou  la pregunta número 2 presentada pel Sr. Fors, del grup municipal de JxA:

2. En quina situació es troba l’esborrany per al conveni amb el Teatre Principal? Si és possible, 
ens agradaria veure’l. S’han reunit amb l’entitat? quins contactes mantenen amb la junta? 
Recordem que s’acaba el termini.
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Sra. Isabel Roig. Respondrem conjuntament amb el Sr. Vinyes perquè hi ha parts que ens 
afecten a tots dos. Només una prèvia: el conveni no acaba el 21 de maig sinó que la data que 
compta és la de la inscripció a la Notaria. Estem treballant conjuntament amb el Teatre 
Principal, amb l’Esperança, amb els seus advocats i els serveis jurídics de l’Ajuntament. Pel que 
fa al tema concret de la posada al dia de can Vives, està fet l’estudi i està pendent de 
fiscalització. 

Sr. Ramon Vinyes. En el tema de l’IPC, fa uns anys es va demanar a una empresa que fes  un 
estudi econòmic i deia que no tocava l’IPC. Hem tornat a demanar un altre estudi per veure si 
tenien un criteri diferent, però sembla que no ha canviat. Així que arribi haurem de parlar amb 
l’entitat i veure com ho solucionem.   

Sra. Isabel Roig.  No es van posar mai al dia els contractes. És per això que l’intent d’aquest 
conveni és actualitzar aquesta situació i aquests canvis que hi ha hagut. Ha crescut l’edifici, i per 
tant hi ha noves despeses a imputar a l’entitat l’Esperança. Pel que fa a aquest augment de preu, 
la relació es totalment oberta amb l’entitat i ens hem ofert per explicar-ho a tots els socis.

Sr. Gerard Termes. Els teatres, a la majoria de llocs, els gestiona una empresa privada i a 
Arenys, per sort, el gestiona una entitat. Aquesta gestió crec que gairebé és única a Catalunya. 
Cada cop tenen més equipaments i fan una bona gestió amb una persona i mitja contractades i 
la resta amb personal voluntari. Tenim  sort que sigui així. Hem de fer més esforços i en la 
redacció d’aquest nou conveni recollir totes aquestes necessitats. Tot i que tenen bona relació 
amb el teatre, durant aquests darrers anys han presentat 13 instàncies relacionades amb 
l’actualització de l’IPC, preus de lloguer, les obres de la segona fase que s’ha trigat molt a fer-
les, actualització de la subvenció un cop posat en funcionament can Vives. No se’ls ha  
contestat cap instància. Bona relació, però cal respondre. És un bon tipus de gestió, s’ha de fer 
un esforç perquè funciona i fan una bona programació.

Sra. Isabel Roig. Estem absolutament d’acord que la gestió per part de l’entitat és impecable 
i que la gent de l’Esperança fa un sobreesforç i que augmenten la programació i el públic, però 
els serveis econòmics i jurídics són refractaris a intervenir. Aquest sobreesforç l’estem fent i 
ho resoldrem. És un teatre exemplar, molta gent ha vingut a interessar-se per aquest model.

Sr. Estanislau Fors. Que els tres partits de l’oposició preguntin pel mateix tema fa evident 
que l’entitat va trucant. Ells volen fer una assemblea perquè creuen que el conveni s’acaba el 
dia 21 de juny. No els he preguntat pel tema de l’assegurança perquè creia que estava 
englobada amb la resta d’assegurances municipals. Quan vam negociar pressupostos jo creia 
que hi posaríem els diners per al projecte i una mica més per a la tercera fase. I quant a la no 
resposta de les instàncies, no ho vam fer per escrit però sí que ens hi vam reunir.

Sr. Ramon Vinyes. Cada cop que ens han presentat una instància ens hi hem reunit, per 
escrit els hi podíem contestar que segons el serveis jurídics no tenien dret a l’IPC. La voluntat 
del govern hi és i la data de finalització és el dia 29 d’abril de 2018. No hi arribarem amb 
l’edifici fet. L’any vinent en el pla d’inversions hi ha una quantitat per a aquesta obra. Ells no 
veuen que avanci, però les circumstàncies són les que hi ha i necessitem els informes de 
Secretaria i Intervenció.

Sra. Isabel Roig. A la reunió del dia 3 no demanaran res i hi ha bona voluntat per part de 
l’entitat i de l’Ajuntament.
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Sr. Gerard Termes. Parleu molt però heu de comunicar millor, perquè l’entitat té la 
sensació que les coses no avancen i que queden penjades.

20.2 PREGUNTES DE LA CUP

1. L'equip de govern ha estudiat la fórmula contractual establirà amb l'associació Junts per 
l'autisme per la cessió de la Raureta?

S’hi inclou  la pregunta número 19 presentada per la Sra. Real, del grup municipal de JxA:

19. Hi ha alguna novetat en el tema de la cessió de la Raureta a la Fundació Junts Autisme?

L’alcaldessa. Les finques que formen part de la Raureta són de domini públic. La normativa 
patrimonial únicament preveu la cessió d’una finca a precari i abans de qualsevol tràmit s’ha de 
desafectar el domini públic. El tràmit de desafecció inclou una informació pública de 15 dies 
d’exposició i l’aprovació pel Ple. Una vegada desafectat només es pot cedir a precari a altres 
administracions públiques o entitats publiques o privades sense ànim de lucre. A partir d’ara el 
que farem serà desafectar la Raureta per poder-la cedir.

Sr. David Caldeira. Quan ho tinguin resolt estaria bé que ens assabentessin de l’entitat i 
l’opció.

L’alcaldessa. Ha de passar pel Ple.

Sra. Soraya Real. Hi ha alguna previsió per fer aquesta desafectació?

L’alcaldessa. No tenim previsió però ho anirem fem sense presa però sense pausa.

2.  El parc de bombers voluntaris d'Arenys de Mar ha denunciat greuges respecte als bombers
funcionaris i sobre material que ha quedat obsolet. El govern s'ha reunit amb algun 
representant dels bombers?

L’alcaldessa.  Ens hem reunit amb el director general de Prevenció d’Extinció d’Incendis i 
Salvament i la cap de Protecció Civil i els hem exposat la situació de precarietat en què es 
troben els bombers voluntaris. Ens van dir que estan intentant millorar la situació. Des de 
l’Ajuntament estem intentant subvencionar el canvi de cert material que ha quedat obsolet.

Sr. David Caldeira. Emplaçar l’equip de govern perquè pressioni, perquè els bombers tinguin 
unes garanties.

L’alcaldessa.  És un tema que em preocupa molt i hi estic a sobre. Quant a la partida, com 
que no és un servei de l’Ajuntament no ho podem fer.  

3.  Per què no hi havia un pla B, en cas de pluja, per celebrar la trobada de puntaires?

Sra. Isabel Roig.  Es va muntar a fora, a la Sala Polivalent només hi cabien 320 persones i les 
puntaires eren unes 400. Elles mateixes havien decidit que si plovia no volien muntar a dins 
perquè altres anys havia sigut angoixant.
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4.  Quan es pensa convocar la comissió per redactar el nou Reglament orgànic municipal?
 Hi haurà la possibilitat que els vilatans puguin fer aportacions al nou ROM?

Sr. Ramon Vinyes.  Properament es convocarà la Comissió pel ROM. Sí que hi haurà la 
participació ciutadana, crec que serà una petita modificació del ROM.

Sr. David Caldeira. Demanaríem que les reunions es fessin a la tarda i no al matí.

Sr. Ramon Vinyes. Es fan al matí perquè hi ha el personal funcionari i jurídic.

5. En quin punt està la proposta que vam fer la CUP a l'equip de govern sobre els horts 
urbans?

Sra. Laia Martín. Bé, els horts urbans ja eren un projecte que vam incloure al nostre 
programa d’actuació municipal, i que té consignació en el pressupost d’enguany. Com ja vam 
comentar en un Ple anterior, hem començat a treballar el projecte conjuntament amb la 
Diputació de Barcelona, però és cert que ha quedat una mica aturat per la posada en marxa de 
la temporada de platges, que requereix un esforç molt gran de l’Àrea de Medi Ambient, així 
com per altres temes urgents que han anat sorgint. En tot cas, i com que considerem que és 
prou important, desenvolupar el projecte serà una de les tasques principals del tècnic o tècnica 
de Medi Ambient que s’incorporarà dins el programa dels plans d’ocupació aquest juny.

6.  S'implantarà pel proper curs la tarifació social a l'escola bressol i escola d'adults?

Sr. Ramon Vinyes.  El mes de juny esperem portar a aprovació la tarifació de l’escola 
bressol  perquè es pugui aplicar al mes de setembre.

7. S'ha arreglat el vàter i llum del mercat així com les goteres del pavelló?

Sr. Joaquim Mas. Anem fent sobre la marxa. Quan un focus es fon no canviem només la 
bombeta sinó tot el focus i posem llum led. Per canviar tota la instal·lació són 150.000 euros i 
no els tenim.

Pel que fa als vàters no estan espatllats, són antics i vells però res més.

Sr. Jordi Muñiz.  Les goteres ja fa un mes i mig que estan reparades.

8. Al ple d'abril, responent a la pregunta on vam proposar replantejar la variant de Valldegata 
de aquest projecte, l'alcaldessa va dir que s'ho mirarien. Ho heu fet?

L’alcaldessa. Vam dir que ens miraríem els accessos a Girona, no? No, no ho hem fet, quan 
ens diguin que la fan, ho farem, però és un projecte aprovat, licitat i adjudicat, és molt 
complicat.

Sr. Gerard Termes. Seguim pensant que és un projecte que es podia replantejar. Els 
arenyencs no en sabem gaires detalls i és pot replantejar una alternativa molt més econòmica. 
Nosaltres aquí ja no tenim més recorregut i estem preparant una xerrada per al dia 9 de juny a 
les 7 de la tarda per explicar-ho, a la qual estan convidats.
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L’alcaldessa. Està bé que s’informin els ciutadans però insisteixo que es un projecte aprovat 
definitivament.

9.  Al ple d'abril, a resposta a una pregunta de la CUP, vau informar que ahir, 24 de maig, 
tindríeu una reunió amb el Servei Català de Trànsit per parlar del nus d'accessos a la C-32.
Quines mancances els hi vau transmetre? I en quines possibles solucions es treballarà?

L’alcaldessa. Ens la van suspendre i la van traslladar al dia 13 de juny. Aquesta reunió 
l`havíem demanat nosaltres i hi vam convidar als nostres companys d’Arenys de Munt, ja que 
ens preocupa perquè en els darrers anys hi ha hagut 30 accidents amb ferits.

També els faig saber que en els propers dies ens comunicaran que ens atorguen la titularitat de 
la B-511.

Sr. Gerard Termes. És un nus complicat i que fa un tall de comunicació amb l’entorn i seria 
bo que es replantegessin traslladar els accessos.

L’alcaldessa. Ho farem.

20.3 PREGUNTES DE Junts per Arenys

1. En quin estat es troben els tràmits per esdevenir membre de ple dret de Viles Florides? Es 
compleixen, o podran complir-se, la majoria dels requisits?

Sr. Jordi Muñiz. Com ha pogut veure al web municipal i escoltat a Ràdio Arenys, ja en som 
membres de ple dret. Fa unes quantes setmanes van venir els interventors i estem esperant la 
puntuació, que segurament serà al setembre, per veure si ens atorguen una, dues, tres o 
quatre flors.

Sr. Joan Miquel Llodrà. Em refereixo a això, perquè tothom pot ser una vila florida. Si tenim 
una flor ja seria important. 

3. El Club de Rem porta mesos sense local al port per utilitzar de vestuari. Tan sols disposa 
d’un petit espai sota la rampa de l’espigó, cedit per la Confraria de pescadors, per guardar els 
rems i els timons. 
Seria possible que l’Ajuntament els cedís l’ús del local de la Plaça Lloveras que antigament 
utilitzava la Creu Roja i que actualment està tancat?

Sr. Jordi Muñiz. Estem esperant que la Creu Roja marxi quan tinguem el local de les feixes 
del Xifré, per poder decidir què farem amb aquest local perquè hi ha diverses entitats que s’hi 
han interessat.

Sra. Susanna Mir. Hem sembla molt bé que vulgui tractar totes les entitats per igual, de tota 
manera ja fa mesos que hi ha unes negociacions amb el Club Nàutic i estem en precari. El dia 
18 de juny hi ha una regata a Arenys, la primera de la lliga catalana, i el nom d’Arenys voltarà 
per tot Catalunya i no tenim ni un espai per dutxar-se, ni cap instal·lació on dirigir-se.
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Sr. Jordi Muñiz. Demà tenim una reunió amb el Club Nàutic i el més probable és que sigui en 
una instal·lació d’allà. Estem mirant si ens cedeixen altres espais al port i també estem 
estudiant posar un mòdul. També dir-li que el nom d’Arenys corre cada setmana per 
Catalunya.

Sra. Susanna Mir. Ja que són dues regidories implicades, poden parlar amb la Generalitat, 
amb Ports, i intentin solucionar-ho.

Sr. Jordi Muñiz. Ja hem parlat amb la Generalitat i ens diuen d’instal·lar un mòdul. Mirarem 
que l’any 2018 estigui solucionat i que no tinguin cap problema.

5. Preguntem quantes multes s’han posat per aparcar en doble fila a la Riera, des de que s’ha 
posat aquesta nova mesura de multar amb la càmera?

Sra. Isabel Roig. Se n’han posat 400 des del mes de febrer. El mes de febrer, 7 diàries; el mes 
març, 4 diàries; el mes d’abril, 3 diàries i el mes de maig, 2 diàries. Per tant la mesura funciona i 
la idea és arribar a zero.

6. En quin estat es troba l’expedient per posar en funcionament el Viver d’Empreses?

Sr. J. M. Nogueres. Estem en espera que ens entreguin l’informe d’estabilitat financera. A 
continuació el presentarem a la Generalitat, esperem que ens l’aprovaran i ens traspassaran la 
competència, ho passarem als grups polítics i ho portarem properament al Ple.

Sra. Viviana Pérez. En quin termini creu que serà possible això? I qui ha d’entregar aquest 
informe? Fa més d’un any que l’esperem, ho hem demanat a Intervenció i sempre s’allarga i a 
les últimes declaracions seves a la Ràdio va dir que el Viver no s’obriria fins a final d’any. 

Sr. J. M. Nogueres. Seguim pendents i es fa difícil dir una data.

7. Després de tres mesos des de l’última reunió de la comissió de treball pel Codi ètic, quan 
se’ns pensa convocar de nou?

Sr. Carles Sala. Li recordo que vostè és la secretària i també té part de culpa que no se'ns 
hagi convocat de nou, i que per això encara no hi ha data nova. Tot i així, a l’última reunió, a la 
qual vostè no va assistir ni va avisar que no venia, vam acordar assessorar-nos a la Federació 
Catalana de municipis abans de tornar-nos a reunir, que és el que estem fent. Gràcies.

Sra. Viviana Pérez. És cert vaig sortir secretària per sorteig i l’última reunió que es va fer va 
ser el dia 15 de febrer. Dir que aquesta comissió la presideix la tècnica que depèn de vostès, 
vostès sempre tiren pilotes fora.

L’alcaldessa. Si tan malament ho fem, facin-ho vostès.

8. Volem saber per què el Casal Municipal d’enguany comença l’1 de juliol, divendres, quan 
aquella setmana no hi ha alumnat a l’escola? Una vegada fetes les inscripcions de l’Estiu Genial, 
ens podrien dir les places ofertes i les inscrites del Casal d’Estiu?
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Sr. Carles Sala. Abans de fer la pregunta miri bé el calendari, perquè l'1 de juliol és dissabte i 
comencem el 3 de juliol. Ofertes 505, inscrites 515. Felicitar tota la bona organització per dur 
a terme les inscripcions i també l’entitat Floc. Molt orgullosos que aquest Casal sigui un èxit.

Sra. Susanna Mir. Estic molt orgullosa del Casal i agraïda a l’entitat. Ara, no estic d’acord  
que comenci el 3 juliol. L’altre Casal comença el dia 25 de juny i no podem permetre que 
durant 1 setmana no sigui possible fer el Casal municipal.

Sr. Carles Sala. No hem deixat cap família sense Casal d’estiu, vostès feien molt bona feina i 
nosaltres ho hem fet millor.

Sra. Susanna Mir. Senzillament hi ha 2 quinzenes i falta la setmana extra, no deixin les 
famílies durant una setmana sense el Casal municipal. Li demanem que l’any vinent comencin 
quan han de començar i jo l’ajudo en el que faci falta. No deixi famílies penjades durant 1 
setmana.

9. Donat que la setmana passada va finalitzat la primera fase de recollida de propostes del 
pressupost participatiu 2018, ens pot el govern informar de quina ha estat la participació de la 
ciutadania i quantes propostes s’han recollit? 

Sra. Laia Martín. Els puc donar dades aproximades de nombre de participants, ja que encara 
s’està fent el recompte. Hi ha hagut al voltant de 600 persones participants, en comparació 
amb els 366 de l’any passat. Quan tinguem més dades, els les farem arribar.

Sra. Viviana Pérez. Ens alegrem molt que hagin arribat i escoltat la gent i que hagin recollit 
tantes propostes i també dir que aboquin molts esforços en aquesta moció que acabem 
d’aprovar d’on ubicar la Biblioteca.

10. En quin punt està el procés participatiu del nou tram cobert de la Riera? S’ha fet alguna 
cosa més des del darrer acte del 17 de setembre de l’any passat?

Sra. Laia Martín. Sí que s’han fet coses des del 17 de setembre. En base al resultat del 
procés participatiu es van elaborar les bases que havien de regir el concurs d’idees. Amb 
l’arribada de la nova secretària es van haver de fer una sèrie de canvis al document que 
inicialment s’havia preparat. Serveis Tècnics ja va fer els canvis i estem en espera que la 
secretària s’ho pugui mirar, però és cert que han passat per davant d’això altres temes de més 
urgència com la licitació de les obres de la Llei de barris. En tot cas, és cert que fa un any que 
es va iniciar el procés participatiu, i que per tant cal fer el concurs com més aviat abans millor, 
a fi de poder començar a urbanitzar l’espai ben aviat.

Sra. Viviana Pérez. Agrairíem que ens facin arribar aquestes bases.

11. L’últim Consell del Geriàtric va tenir lloc el passat 19 de desembre. El reglament aprovat 
pel Ple municipal diu que aquest Consell s’ha de reunir cada quatre mesos. Hauria tocat  
celebrar-lo el 19 d’abril. Tenint en compte que ja ha passat més d’un mes, i que s’ha de 
proposar quinze dies abans, ja anem cap als sis mesos. És aquesta la dinàmica que pensa seguir 
el govern pel que fa a aquest tema durant el que resta de mandat?
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Sra. Isabel Roig. Al desembre no feia ni dos mesos que havia entrat la nova direcció i va fer 
una declaració d’intencions. Jo no sóc de manual, si convé es fan dues reunions en un mes, 
segons el ritme de treball, quan l’equip, la nova direcció, s’hagi consolidat i tingui moltes coses 
a comunicar. De tota manera ja s’ha preparat la convocatòria i en breu la rebran. 

Sra. Soraya Real. Encara que la regidora pensi que no s’ha de ser tan estricte amb les 
reunions del Consell, això ens importa poc, perquè el Reglament de règim intern de la 
Residència,  diu que cada 4 mesos s’ha de reunir el Consell.
Vostè té l’obligació, com a regidora, de convocar al Consell cada 4 mesos, i no fent-ho, està 
demostrant una manca de respecte per tots els membres que formen aquest Consell.

Li demanem, si us plau, que no ens faci recordar-li a cada Ple que ha de convocar el Consell. 
Faci el que se li ha encomanat com a regidora de l’àrea.

12. Ens pot informar el regidor de l’àrea quan començarà la campanya pel mosquit tigre i 
quines seran les accions que es duran a terme?

Sr. Carles Sala. Passarem dels coloms al mosquit tigre. 

En funció de les condicions climàtiques es faran 3 o 4 aplicacions, però tot apunta que donades 
les condicions de calor previstes seran 4.

La primera a principis de juny; la segona a finals de juliol, la tercera al setembre i la quarta al 
novembre.

Es faran aplicacions amb larvicides enfront el mosquit tigre i en aquells embornals que retinguin 
aigua. 

Sra. Soraya Real. Senyor Sala, la resposta que ens ha donat és la que necessitàvem. Però li 
prego que no faci entradetes com ”passem dels coloms als mosquits”. Sembla que vostè no 
sàpiga que és el regidor de salut pública i que com a tal, amb vostè als Plens parlarem de 
mosquits, paneroles, coloms i rates.

13. Ens agradaria saber si s’ha tractat el tema del correbars amb l’entitat implicada. Si és així, 
han arribat a algun acord? Ens el poden explicar?

Sr. Carles Sala. Sí, i tant que s’ha tractat, i encara estem acabant de coordinar-nos amb ells i 
així buscar una millor organització i que la via pública estigui ben controlada. Els propers dies 
acabarem de perfilar el recorregut, tot com es farà. Hem de decidir com serà tot.

Sra. Susanna Mir. Entenc que es tira endavant el correbars, ho organitzen des de 
l’Ajuntament, i si el pacte no el tenen tancat ja me l’explicarà.

Sr. Carles Sala. Ho estem treballant i ja ho comunicarem.

14. S’organitzarà l’intercanvi amb els joves d’Autorive?

Sr. Carles Sala. La veritat és que com a regidor d’aquesta àrea m’ agradaria que es portés a 
terme l’intercanvi, però no només depèn de nosaltres. Ens estem movent ja fa dies  i esperem 
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reunir-nos en breu amb persones implicades per tal de parlar de  com i quan ho farem.  Quan 
tinguem alguna novetat jo mateix la informaré.

Sra. Susanna Mir. És un tema que no és fàcil, però amb l’èxit de l’any passat s’havia 
començat a crear un vincle entre els joves dels dos municipis. L’animo a posar-hi il·lusió i ganes 
encara que evidentment no tot depèn de vostès.

15. A començaments de mes vam llegir la notícia que el conseller Rull havia anat a Arenys de 
Munt i havia parlat de les obres del desviament del clavegueram cap a la depuradora. Qui va 
anar-hi del govern? 

L’alcaldessa. El conseller Rull va anar a Arenys de Munt i per tant nosaltres no hi vam anar. 
En tot cas, ens hem preocupat molt per l’assumpte de la claveguera i ja fa uns mesos vam tenir 
una reunió amb el director general de l’ACA, que ens va dir que en els pressupostos del 2017 
posarien una partida destinada al desviament de la claveguera. Precisament dilluns vinent tinc 
una reunió amb el gerent de l’ACA, amb el director de sanejament i el director de la 
demarcació de Barcelona.

Sr. Estanislau Fors.. Li pregunto si és certa la notícia que he llegit sobre el que la Generalitat 
assumeix el col·lector de la Riera.

Sra. Alcaldessa. Com que dilluns tenim aquesta reunió ho preguntarem i després els 
informarem als portaveus de si és certa la notícia.

16. Quina previsió hi ha que entri en funcionament el nou espai per a gossos a la Picòrdia? I els 
altres que s’han anunciat al Parc Fèlix Cucurull, Can Quintana i la Raureta?

Sra. Laia Martín. Sobre la zona de bany de la Picòrdia, serà a mitjan juny, ja que és quan es 
posa l’abalisament a totes les platges i quan, per tant, podrem tirar la línia de boies que ha de 
separar la zona de bany de gossos de la resta. I pel que fa als altres, estem a l’espera que arribi 
el material, i així que arribi, l’instal·larem.

Sra. Soraya Real. Gràcies regidora, dona gust fer-li preguntes a vostè. 

17. A la Residència Municipal, sempre s’ha fet servir una feixa del Xifré com a pati per als avis 
que són al centre. Aquesta feixa, a la seva sortida a les escales, tenia una porta i un cartell d’ús 
exclusiu per als residents. Des de fa temps, sabem que la porta es va trencar i que el cartell va 
desaparèixer. Entenem que la Direcció del centre deu haver fet la demanda a l’equip de 
govern, i sabem per alguns familiars, que fins i tot s’han recollit signatures perquè l’equip de 
govern arregli la porta i tanqui la feixa.
Preguntem al govern, quin és el problema perquè això no s’hagi fet de manera urgent?

Sra. Isabel Roig. Estic convençuda que és un tema que fa molt de temps que es tragina. La 
intenció és la de donar-hi una solució definitiva i podria passar pel tancament d’aquest espai. 
L’incivisme no té aturador. N’he parlat amb les famílies i les he animat que participessin en el 
procés participatiu, per fer una valoració d’una vegada per totes i que ens animem a fer un 
tancat ben fet que no malmeti aquest espai.

Sra. Soraya Real. En el nostre mandat, sempre que la porta o el cartell es trencaven, es feia 
arreglar de seguida. És força trist que les famílies hagin de recollir signatures per arreglar una 
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porta i posar un cartell, i que ens hagin de fer arribar les queixes a partits de l’oposició perquè 
el govern no fa la seva feina.

Aquestes coses, Sra. Roig, són les que es parlen als Consells de la Residència que vostè no 
convoca.

Sra. Isabel Roig. Les famílies no estan recollint signatures per a això, estan recollint 
signatures per a un tancament definitiu de las feixes. Les famílies ho demanen com els ho 
demanaven a vostès, tampoc no cal treure les coses de mare.

Sra. Soraya Real. A mi mai em van recollir signatures per a res, primer perquè ens veiem 
sovint i segon perquè convocava els Consells cada 4 mesos.

Sra. Isabel Roig. Vostè és la millor regidora del món i els altres no treballem i no ens hi 
dediquem, ja està.

20. Tenim constància que un grup inversor vol comprar Can Milans/Ramis. Farà el govern un 
canvi d’edificabilitat i usos d’aquest indret per tal que s’hi puguin construir habitatges?

L’alcaldessa. No entenc massa bé la pregunta.

Sr. Estanislau Fors. En resum, un senyor em va dir que s’ha venut Can Ramis a un grup 
inversor i no sé si això és bo o dolent. Diuen que s’hi faran pisos i no quedarà pati. Jo recordo 
que en un ple vam aprovar que hi havia una edificabilitat de planta baixa més dos, i amb el nou 
pla s’ha convertit en planta baixa més tres. La pregunta és: vostè ens pot dir si és un rumor i 
no s’ha comprat? Podran aconseguir que del pati, que és un dels més macos que ens queden, 
se’n pugui mantenir una gran part? Com queda aquest pati?

L’alcaldessa. A mi no m’ha vingut a veure ningú, però és cert que han vingut moltes persones 
a interessar-se per la compra d’aquest edifici, perquè està en venda en portals immobiliaris, 
com les Clarisses. Ja s’hi poden construir habitatges, el POUM actual ja ho permet. També és 
coneixedor que l’edifici té unes protecció i una protecció elevada, però els usos hotelers hi 
estan permesos.

Sr. Estanislau Fors. Simplement li vull preguntar si amb la nova aprovació el pati 
desapareixerà? Una part? No podem saber-ho? Estem a temps que si algú el compra puguem 
delimitar els metres de pati? 

L’alcaldessa. No hi ha cap projecte. Hi ha gent interessada que venen, demanen un certificat 
urbanístic i se’ls dona. En tot cas ho mirem.

Sr. Estanislau Fors. És una reflexió en veu alta, perquè som a temps de salvar aquest pati.

I atès que no hi ha més assumptes a tractar l’alcaldessa aixeca la sessió a les 24:20 hores, de la 
qual cosa jo, la  secretaria, en dono fe.

Vist i plau
La secretaria                                                                           L’alcaldessa
Amparo Martin Muyo                                                              Annabel Moreno Nogué
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